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Ocak ayı meclis toplantısı ikinci birleşiminde 
işten çıkarılan personel ilgili olarak AK Parti 
grubunun sorularını yanıtlayan Başkan Semih 
Dere “kamu hakkını gasp edenle çalışmayız” 
dedi

KAMU HAKKINIKAMU HAKKINIKAMU HAKKINI

ÇALIŞMAYACAĞIZÇALIŞMAYACAĞIZÇALIŞMAYACAĞIZ
GASP EDENLE GASP EDENLE GASP EDENLE 

BAŞKAN DERE BASIN EMEKÇİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 10 Ocak çalışan gazeteciler Günü dolayısıyla 
Çivril'de yayın yapan gazete temsilcileri ve çalışanları ile bir araya geldi

Ak Parti İl Yönetimine
Çivril'den Üç İsim Girdi
10 Ocak 2025 Cuma günü yapılan AK Parti İl kongresinde 
seçilen il yönetimine Çivril'den üç isim girdi

SANDIK GELENE KADAR KIRMIZI KART
Saha çalışmalarını sürdüren CHP Çivril İlçe 
Başkanı Bedri Ataş “halkın umudu CHP, bunu 
görüyoruz. Halk geçim derdinde” dedi

ÇİVRİL'İ ZEHİRLEYECEKLERDİ
Çivril'de yapılan narkotik operasyonunda 6 BİN 

kullanımlık sentetik yasaklı madde ele geçirildi. 

Operasyonda bir kişi gözaltına alındı

Öğretmenden Alkışlanacak Davranış 
Çivril'de görev 
yap�ğı okulda 
bulunan 
Atatürk 
büstünün 
yıprandığını 
gören kadın 
öğretmen, boş 
dersinde büstü 
boyadı
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FERDİ TAYFUR-GASSAL

Gassal dizisi ses ge�rdi beğenenler olduğu gibi 
beğenmeyenlerde oldu daha öncede yazmış�m, 
beğenmek görecelidir.

Toplumumuzun her olayda olduğu gibi Gassal 
dizisini de bir kesim sahiplendi diğer kesim 
izlese, beğense bile beğenmedim sevmedim 
diyenler oldu.

"Gassal"  dizisine bir övgü de Diyanet İşleri 
Başkanı Ali Erbaş'ın Vaize kızı Merve Safa Erbaş 
Likoğlu'ndan geldi.

"TİTREYİN... " "Küfür ve cinsellik içermeyen bir 
şey çekemiyorsunuz oğlum.

O yüzden �r �r �triyorsunuz Gassal �pi diziler 
çoğalacak da tah�nız devrilecek diye.

Titreyin, meheldir" diye paylaşım yap�.

(Mehel , Denk demek)Bir vaizeye  oğlumlu bu 
tarz yazım yakışıyor mu?

 Bu kişi topluma dini bilgileri böylemi veriyor.

Haklılık payı olan paylaşımını bu yazım tarzıyla 
linç e�riyor.

Hoşgörü,saygı,sevgi, güzel âhlak nerede kaldı?

Açık,kapalı farketmiyor ağzından küfür eksik 
olmayan  genç kızlara  şimdiye kadar boşuna 
kızmışım.

Ölüm herkesin tadacağı bir gerçeklik bu 
nedenle herkes Gassalla tanışacak fazla büyütüp 
abartmaya hiç gerek yok.

Ulu Tanrı rahmet eylesin Ferdi Tayfur vefat e� 
ve Cenazesinde bir sevgi seli oluştu.

Çünkü dindarından laiğine, milliyetçisinden 
solcusuna, gencinden yaşlısına toplumun her 
kesimi haya�nın bir döneminde Ferdi Tayfur 
dinlemiş�r.

 Peki neden? Çünkü şarkılarında herkes 
haya�na dair bir şeyler bulmuştur.

sevmeyenler ise hiç dinlemezdim,sevmezdik 
dediler.

1980-1990 lar da Ülkücü sanatçıların o 
dönemlerdeki  baskılar nedeniyle fazla kase� 
bulunmazdı bir çoğumuz Ahmet Kayanın protest 
tarzı müziğini sever dinlerdik.

Şimdi hepimiz de elbirliğiyle Ahmet Kaya'ya 
sövüyoruz bu durum birazda bunda ibaret.

Toplum olarak  Din,siyaset,müzik vd. konularda 
birilerini sevme ha�a bazılarında tapınma 
derecesinde bağlanmaları görüyoruz.

İslam dininde Ruhbanlık olmamasına rağmen 
Tarikatlara bakın Gavslar, şeyhler herkes kendi 
bağlı olduğunu övüyor, Siyase�e Lider sultası 
Liderlerin her dediğini doğru kabul etmek Çok 
par�li haya�n başlangıcında beri devam ediyor.

 Bazıları Ferdi Tayfur,Müslüm Gürses vd. 
kişilere duyulan bu Hayranlığı anlayamıyor. Bir 
örnekle anlatayım; Alparslan Türkeş 4 Nisan 
1997 de vefat e� Cenaze 8 Nisan da Ankara da 
toprağa verilecek Nisan bahar havası yazlık 
sayılabilecek kıyafetlerle cenaze için yola çık�k.

Yolda kar başladı Ankaraya vardığımızda her 
yer bembeyazdı. Ankara da mahşeri kalabalık.

 Kocatepede sular donduğu için kar ile abdest 
aldık ayakkabılar ve üstümüz sırılsıklam 
Cenazeden sonra gece yarısı Çivrile döndük İğdir 
rampası buz tutmuş otobüs zor indi.

Nedenmi anla�m insanoğlu bağlandığı sevdiği 
zaman gözü hiç bir şey görmüyor.

Şimdi aynı yolculuğu yaparmısın deseler 
düşünürüm cesaret edebilirmiyim bilmiyorum?

Toplum olarak Siyaseten, Futbol üzerinden, son 
günlerde de Ferdi Tayfur ve Gassal üzerinden de 
siyasî ayrışmaya gidiyoruz, ağzımızın tadı 
kalmadı.

Bırakın neşeyi de acıyı da mizahı da dramı da 
rahat rahat yaşayalım.

Yeteri kadar ayrış�k ar�k ayrışmayalım.

Esen Kalın…
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Çivril Belediyesi Camlı 
Kafede Gazetecilerin 
gününü kutlayan Başkan 
Dere, “Çivril, Denizli'nin 
ilçelerinde en fazla basın 
kuruluşu ve çalışanın 
olduğu ilçe. Bununla gurur 
duyduğumu ifade etmek 
istiyorum. Bu, sizler 
sayesindedir” dedi. 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla 

Çivril'de faaliyet gösteren basın 

organlarının temsilcileriyle Basın 

Buluşması'nda bir araya geldi. Çivril 

Belediyesi'nin Tren İstasyonunda bulunan 

sosyal tesislerinde düzenlenen programda 

Başkan Semih Dere, Genç Çivril Gazetesi,  

www.yesilcivrilgazetesi, 30 Ağustos 

Gazetesi,  ve www.gencivrilgazetesi

www.denizligastesi temsilcileri ile basın 

kuruluşlarının çalışanlarını ağırladı. 

Programa, Başkan Yardımcısı Sinan Genç 

ile Çivril belediyesi Basın ve Yayın Halkla 

İlişkiler personeli de katıldı.

Programın açılışında gazetecilere hitap 

eden Başkan Dere, “Çivril'imizi bütün 

değerleriyle ülkemize, şehrimize, 

insanlarımıza katkı veren gazeteci 

arkadaşlarım 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 

Günü'nüzü kutluyorum. Davetimize icabet 

ettiğiniz sizlere teşekkür ediyor, 

şükranlarımı sunuyorum” diyerek 

konuşmasına başladı.

“Olay ve çalışmaları topluma doğru 

aktarmada basının önemi büyük”

Yapılan çalışmaların doğru bir şekilde 

topluma anlatılması noktasında basının her 

zaman desteğini gördüklerini dile getiren 

Başkan Dere “görev süremiz içinde birçok 

faaliyet ve çalışmada birlikte olduk. Daha 

nice işlerde, güzel çalışmalarda buluşmayı 

temenni ediyorum. Çivril adına güzel işler 

yapmaya çalışıyoruz. Bu yaptığımız işlerin 

topluma, insanlarımıza doğru anlatılması 

anlamında sizlerin desteğini, eleştirilerini 

gördük. Bu eleştirilerinizden faydalandık. 

Daha doğru adımları atmak adına 

kendimize yol çizdik, güç bulduk. Bu 

anlamda hepinize çok teşekkür ediyorum” 

dedi.

“Basının eleştirisi bize yol gösteriyor”

Konuşmasında basının tarafsız ve 

eleştirel özelliğine vurgu yapan Başkan 

Semih Dere “basın, yaptığı haber ve 

değerlendirmeler ile bizlere yol gösterici ve 

uyarıcı rolünü her zaman iyi yaptı. Bizlerde 

yapılan eleştiri ve değerlendirmeleri Çivril 

adına değerlendirerek çalışmalarımıza yön 

verdik. Bu, sizler sayesindedir. Zaman 

zaman bizleri eleştiriyor, zaman zaman 

övüyorsunuz. İnanın, bütün bunlardan 

faydalanmaya, istifade etmeye çalışıyoruz. 

Bazen istikamet çiziyorsunuz. Yaptığımız 

işlerin nasıl olması gerektiğine ilişkin 

tespitler yapıyorsunuz. Yapıcı, yol gösterici 

bütün bu eleştirilerden ve tespitlerden 

faydalanmaya çalışıyoruz. Bize bu imkânı 

sağlayan sizlere, özellikle teşekkür 

ediyorum” ifadelerini kullandı. 

Gazetecilerin işlerini yaparken hiçbir 

sıkıntı yaşamaması gerektiğini dile getiren 

Başkan Dere, basının gördüğü, inandığı 

doğruları, bütün çarpıklığı, bütün açıklığıyla 

ve netliğiyle toplumla paylaşabilmesi 

gerektiğinin altını çizerek şunları kaydetti 

“Demokrasilerde basın çok önemli bir 

güçtür. Bizler siyasetçi olaraktoplumun bu 

güçten faydalanabilmesini ve bu gücü 

doğru kullanılmasını istiyoruz. Bu gücün 

teminatı da sizlersiniz, sizin varlığınızdır. İyi 

ki varsınız, diyorum. Tekrar 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Günü'nüzü 

kutluyorum. Hepinize çok teşekkür 

ediyorum” dedi.  // Bülent Çakır

BAŞKAN DERE BASIN EMEKÇİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 10 Ocak çalışan gazeteciler Günü dolayısıyla 
Çivril'de yayın yapan gazete temsilcileri ve çalışanları ile bir araya geldi

Ocak ayının ilk Asayiş 
Toplantısı sonrası yapılan 
açıklamada 2024 yılının Asayiş 
Raporu açıklandı. Çivril 
Kaymakamlığı tarafından 
yapılan bilgilendirmede 
Çivril'de bir yıl içinde 
meydana gelen asayiş 
olayları ile ele geçirilen suç 
unsurları hakkında bilgi 
verildi. 

Yapılan bilgilendirmede 2024 yılında 

Çivril'de 232.943 kişinin sorgulaması 

yapılırken 126.213 araç sorgusu yapıldığı 

ifade edildi. Açıklamada 2024 yılı içinde 

Çivril'de 74 ruhsatsız silah ele geçirildiği 

bilgisi de yer aldı.

Yapılan bilgilendirmede “İlçemiz 

Genelinde 2024 Yılı İçerisinde 

Jandarmamız ve Emniyetimiz Tarafından 

Emniyet ve Asayişin Sağlanması ile Suç 

ve Suçlulukla Mücadele Kapsamında İcra 

Edilen Faaliyetler Sonucunda; 232.943 

Şahıs Sorgusu Yapılmıştır. 544 Aranan 

Şahıs Yakalanmıştır. 126.213 Araç 

Sorgusu Yapılmıştır. 14.442 Araca İşlem 

Yapılmıştır. 13.871Araca Ceza Yazılmış, 

571 Araç Trafikten Men Edilmiştir. 

Uygulamalarda 31.911.314,00 Trafik Para 

Cezası Uygulanmıştır. 3.274 İş Yeri 

Denetlenmiştir. 894.713,00 İş Yeri 

Denetimi Sonucunda Cezai yaptırım 

uygulanmıştır. 312 Adet Tarihi Eser Ele 

Geçirilmiştir. 130,22 gr Eroin Ele 

geçirilmiştir. 4.277.95 gr Esrar Ele 

Geçirilmiştir. 18.984 Adet+19gr 

Cannabion/Dekapin Cinsel İçerikli 

Hap/Ectasy Ele Geçirilmiştir. 1225,5 gr 

Metemfetamin Ele Geçirilmiştir. 2.531,135 Kök 

Yasadışı Kenevir/Haşhaş Bitkisi Ele 

Geçirilmiştir. 1425 Adet Uyuşturucu/Uyarıcı 

Hap Ele Geçirilmiştir. 250 kg+ 15.500 Adet 

Kaçak Tütün ve Makaron Ele Geçirilmiştir. 74 

Adet Ruhsatsız Ateşli Silah Ele Geçirilmiştir. 

526 Litre Sahte Kaçak Alkol Ele geçirilmiştir” 

ifadelerine yer verildi. 

Yapılan bilgilendirmede denetim ve 

kontrollerin artarak devam edeceği bildirildi. // 

Mehtap Kayaoğlu

Çivril'in 2024 Yılı Asayiş Raporu Açıklandı
Çivril Kaymakamlığı 2024 yılı Asayiş raporunu açıkladı. Açıklanan raporda 01.01.2024 ile 31.12.2024 tarihleri 
arasında Emniyet ve Jandarma tarafından ilçe genelinde yapılan uygulamalar hakkında bilgi verildi

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın katılımıyla 
Hasan Güngör Kapalı 
Spor Salonu'nda 
gerçekleşen Ak Parti 
Denizli İl Kongresi'nde 
yeni başkan Subaşıoğlu 
ve yönetimi belli 
oldu.Ak Parti Denizli  
yeni il yönetiminde 
Çivril'den üç isim yer 
aldı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 

katılımı ile gerçekleştirilen Ak Parti İl 

Kongresi'nde, partinin yeni il başkanı 

Merkezefendi Belediyesi'nin ilk başkanı 

Muhammet Subaşıoğlu oldu. Tek aday 

olarak kongreye katılan Subaşıoğlu, 

kongrede açıklanan yeni yönetim 

kadrosuyla dikkatleri üzerine çekti. 

Çivril'den de üç ismin yer aldığı yeni 

yönetimde daha önce Belediye 

Başkanlığı yapan isimler dikkat çekti. AK 

Parti İl yönetiminde Çivril'den iş insanı 

Galip Demir ve genç siyasetçi Hasan 

Murat Bulut yer alırken genç avukat Melih 

Nebi Yavuz'da Denetim Kurulunda görev 

aldı. Ayrıca Çivril Ak Parti İlçe Başkanı 

Özkan Avcı da 15 kişilik büyük kongre 

üyeliğine seçildi. 

Kongre sonrası yönetim kurulu 

üyelerine, katılımcılara ve Denzili'lilere 

teşekkür eden AK parti İl Başkanı 

Muhammed Subaşıoğlu “Yeni yönetim 

kurulu arkadaşlarımızla yeni bir yola 

çıkıyoruz. Amacımız Denizli'ye hizmet 

etmek ve Denizli'mizin ekmeğini 

büyütmek. Denizli'nin çocuklarına ve 

gençlerine yeni bir gelecek için 

çalışacağız. Bütün hemşehrilerime 

teşekkür ediyorum. AK Parti Denizli'de 

yeni bir yolculuğa başlıyor. Denizli'nin 

siyasetine damga vuracak bir başlangıç 

yapacağız. Gece gündüz demeden 

çalışacak ve halkımıza hizmet edeceğiz” 

diye konuştu.// Ebru Atar 

Ak Parti İl Yönetimine Çivril'den Üç İsim Girdi
10 Ocak 2025 Cuma günü yapılan AK Parti İl kongresinde seçilen il yönetimine Çivril'den üç isim girdi

İlçede bulunan kamu kuruluşları ve 

okulları ziyaret eden Kaymakam Hasan 

Akbulut ziyaretler kapsamında hayırsever 

çocuk doktoru İlhan Ekse tarafında 

yaptırılan Meral Anaokulunu ziyaret ederek 

incelemelerde bulundu.

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut Meral 

Anaokulu'nu ziyaret ederek öğrenci ve 

öğretmenlerle bir araya geldi. Okul 

idarecisi ve öğretmenlerden okul ve eğitim 

müfredatı hakkında bilgi alan kaymakam 

sınıfları gezerek okulda eğitim gören 

çocuklarla da bir süre sohbet etti. Ziyarette 

kaymakam Hasan Akbulut'a okulun 

yapımın üstlenen hayırsever İlhan Ekse, 

ilçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök, 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı, İlçe 

Jandarma Komutanı Jandarma Teğmen Ali 

Çolak, Akpınar Mahalle Muhtarı Özlem 

Cennet Açar eşlik etti. 

2023 yılında Denizli Valiliğinde yapılan 

protokol ile yapımına başlanan ve 2024 

yılının son günlerinde eğitime başlayan 

Meral Anaokulunun Çivril eğitim camiasına 

büyük bir değer kattığını belirten 

kaymakam Hasan Akbulut “hayırsever 

doktorumuz tarafından yapımı üstlenilen 

Meral Anaokulumuzda eğitim başladı. Bu 

vesile ile hayırseverimiz ile birlikte 

okulumuzu ziyaret ederek öğrencilerle bir 

araya geldik. Hayırseverleri ile ilçeye birçok 

eğitim kurumu kazandırmasıyla öne çıkan 

Çivril'de modern ve ihtiyaca cevap verecek 

yeni bir okulun yapılması Çivril eğitim 

camiasına büyük bir katkı sunacak. Okulun 

yapımında emeği geçen Doktor İlhan Ekse' 

ye teşekkür ediyorum, okulda eğitim gören 

öğrencilerimizin aldıkları eğitim ile ülkemiz 

ve Çivril için önemli işler yapacağına 

inanıyorum” dedi. 

Ziyarette okul müdürü Gökçe Gürcan ile 

de bir süre sohbet eden kaymakam Hasan 

Akbulut daha sonra sınıflarda öğrencilerle 

bir araya gelerek öğrencilerin faaliyetlerine 

eşlik etti. // Ebru Atar 

KAYMAKAM AKBULUT MERAL ANAOKULUNU ZİYARET ETTİ
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut Akpınar mahallesinde bulunan Meral Anaokulu'nu ziyaret etti



FERDİ TAYFUR-GASSAL

Gassal dizisi ses ge�rdi beğenenler olduğu gibi 
beğenmeyenlerde oldu daha öncede yazmış�m, 
beğenmek görecelidir.

Toplumumuzun her olayda olduğu gibi Gassal 
dizisini de bir kesim sahiplendi diğer kesim 
izlese, beğense bile beğenmedim sevmedim 
diyenler oldu.

"Gassal"  dizisine bir övgü de Diyanet İşleri 
Başkanı Ali Erbaş'ın Vaize kızı Merve Safa Erbaş 
Likoğlu'ndan geldi.

"TİTREYİN... " "Küfür ve cinsellik içermeyen bir 
şey çekemiyorsunuz oğlum.

O yüzden �r �r �triyorsunuz Gassal �pi diziler 
çoğalacak da tah�nız devrilecek diye.

Titreyin, meheldir" diye paylaşım yap�.

(Mehel , Denk demek)Bir vaizeye  oğlumlu bu 
tarz yazım yakışıyor mu?

 Bu kişi topluma dini bilgileri böylemi veriyor.

Haklılık payı olan paylaşımını bu yazım tarzıyla 
linç e�riyor.

Hoşgörü,saygı,sevgi, güzel âhlak nerede kaldı?

Açık,kapalı farketmiyor ağzından küfür eksik 
olmayan  genç kızlara  şimdiye kadar boşuna 
kızmışım.

Ölüm herkesin tadacağı bir gerçeklik bu 
nedenle herkes Gassalla tanışacak fazla büyütüp 
abartmaya hiç gerek yok.

Ulu Tanrı rahmet eylesin Ferdi Tayfur vefat e� 
ve Cenazesinde bir sevgi seli oluştu.

Çünkü dindarından laiğine, milliyetçisinden 
solcusuna, gencinden yaşlısına toplumun her 
kesimi haya�nın bir döneminde Ferdi Tayfur 
dinlemiş�r.

 Peki neden? Çünkü şarkılarında herkes 
haya�na dair bir şeyler bulmuştur.

sevmeyenler ise hiç dinlemezdim,sevmezdik 
dediler.

1980-1990 lar da Ülkücü sanatçıların o 
dönemlerdeki  baskılar nedeniyle fazla kase� 
bulunmazdı bir çoğumuz Ahmet Kayanın protest 
tarzı müziğini sever dinlerdik.

Şimdi hepimiz de elbirliğiyle Ahmet Kaya'ya 
sövüyoruz bu durum birazda bunda ibaret.

Toplum olarak  Din,siyaset,müzik vd. konularda 
birilerini sevme ha�a bazılarında tapınma 
derecesinde bağlanmaları görüyoruz.

İslam dininde Ruhbanlık olmamasına rağmen 
Tarikatlara bakın Gavslar, şeyhler herkes kendi 
bağlı olduğunu övüyor, Siyase�e Lider sultası 
Liderlerin her dediğini doğru kabul etmek Çok 
par�li haya�n başlangıcında beri devam ediyor.

 Bazıları Ferdi Tayfur,Müslüm Gürses vd. 
kişilere duyulan bu Hayranlığı anlayamıyor. Bir 
örnekle anlatayım; Alparslan Türkeş 4 Nisan 
1997 de vefat e� Cenaze 8 Nisan da Ankara da 
toprağa verilecek Nisan bahar havası yazlık 
sayılabilecek kıyafetlerle cenaze için yola çık�k.

Yolda kar başladı Ankaraya vardığımızda her 
yer bembeyazdı. Ankara da mahşeri kalabalık.

 Kocatepede sular donduğu için kar ile abdest 
aldık ayakkabılar ve üstümüz sırılsıklam 
Cenazeden sonra gece yarısı Çivrile döndük İğdir 
rampası buz tutmuş otobüs zor indi.

Nedenmi anla�m insanoğlu bağlandığı sevdiği 
zaman gözü hiç bir şey görmüyor.

Şimdi aynı yolculuğu yaparmısın deseler 
düşünürüm cesaret edebilirmiyim bilmiyorum?

Toplum olarak Siyaseten, Futbol üzerinden, son 
günlerde de Ferdi Tayfur ve Gassal üzerinden de 
siyasî ayrışmaya gidiyoruz, ağzımızın tadı 
kalmadı.

Bırakın neşeyi de acıyı da mizahı da dramı da 
rahat rahat yaşayalım.

Yeteri kadar ayrış�k ar�k ayrışmayalım.

Esen Kalın…
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Çivril Belediyesi Camlı 
Kafede Gazetecilerin 
gününü kutlayan Başkan 
Dere, “Çivril, Denizli'nin 
ilçelerinde en fazla basın 
kuruluşu ve çalışanın 
olduğu ilçe. Bununla gurur 
duyduğumu ifade etmek 
istiyorum. Bu, sizler 
sayesindedir” dedi. 

Çivril Belediye Başkanı Semih Dere, 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü dolayısıyla 

Çivril'de faaliyet gösteren basın 

organlarının temsilcileriyle Basın 

Buluşması'nda bir araya geldi. Çivril 

Belediyesi'nin Tren İstasyonunda bulunan 

sosyal tesislerinde düzenlenen programda 

Başkan Semih Dere, Genç Çivril Gazetesi,  

www.yesilcivrilgazetesi, 30 Ağustos 

Gazetesi,  ve www.gencivrilgazetesi

www.denizligastesi temsilcileri ile basın 

kuruluşlarının çalışanlarını ağırladı. 

Programa, Başkan Yardımcısı Sinan Genç 

ile Çivril belediyesi Basın ve Yayın Halkla 

İlişkiler personeli de katıldı.

Programın açılışında gazetecilere hitap 

eden Başkan Dere, “Çivril'imizi bütün 

değerleriyle ülkemize, şehrimize, 

insanlarımıza katkı veren gazeteci 

arkadaşlarım 10 Ocak Çalışan Gazeteciler 

Günü'nüzü kutluyorum. Davetimize icabet 

ettiğiniz sizlere teşekkür ediyor, 

şükranlarımı sunuyorum” diyerek 

konuşmasına başladı.

“Olay ve çalışmaları topluma doğru 

aktarmada basının önemi büyük”

Yapılan çalışmaların doğru bir şekilde 

topluma anlatılması noktasında basının her 

zaman desteğini gördüklerini dile getiren 

Başkan Dere “görev süremiz içinde birçok 

faaliyet ve çalışmada birlikte olduk. Daha 

nice işlerde, güzel çalışmalarda buluşmayı 

temenni ediyorum. Çivril adına güzel işler 

yapmaya çalışıyoruz. Bu yaptığımız işlerin 

topluma, insanlarımıza doğru anlatılması 

anlamında sizlerin desteğini, eleştirilerini 

gördük. Bu eleştirilerinizden faydalandık. 

Daha doğru adımları atmak adına 

kendimize yol çizdik, güç bulduk. Bu 

anlamda hepinize çok teşekkür ediyorum” 

dedi.

“Basının eleştirisi bize yol gösteriyor”

Konuşmasında basının tarafsız ve 

eleştirel özelliğine vurgu yapan Başkan 

Semih Dere “basın, yaptığı haber ve 

değerlendirmeler ile bizlere yol gösterici ve 

uyarıcı rolünü her zaman iyi yaptı. Bizlerde 

yapılan eleştiri ve değerlendirmeleri Çivril 

adına değerlendirerek çalışmalarımıza yön 

verdik. Bu, sizler sayesindedir. Zaman 

zaman bizleri eleştiriyor, zaman zaman 

övüyorsunuz. İnanın, bütün bunlardan 

faydalanmaya, istifade etmeye çalışıyoruz. 

Bazen istikamet çiziyorsunuz. Yaptığımız 

işlerin nasıl olması gerektiğine ilişkin 

tespitler yapıyorsunuz. Yapıcı, yol gösterici 

bütün bu eleştirilerden ve tespitlerden 

faydalanmaya çalışıyoruz. Bize bu imkânı 

sağlayan sizlere, özellikle teşekkür 

ediyorum” ifadelerini kullandı. 

Gazetecilerin işlerini yaparken hiçbir 

sıkıntı yaşamaması gerektiğini dile getiren 

Başkan Dere, basının gördüğü, inandığı 

doğruları, bütün çarpıklığı, bütün açıklığıyla 

ve netliğiyle toplumla paylaşabilmesi 

gerektiğinin altını çizerek şunları kaydetti 

“Demokrasilerde basın çok önemli bir 

güçtür. Bizler siyasetçi olaraktoplumun bu 

güçten faydalanabilmesini ve bu gücü 

doğru kullanılmasını istiyoruz. Bu gücün 

teminatı da sizlersiniz, sizin varlığınızdır. İyi 

ki varsınız, diyorum. Tekrar 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Günü'nüzü 

kutluyorum. Hepinize çok teşekkür 

ediyorum” dedi.  // Bülent Çakır

BAŞKAN DERE BASIN EMEKÇİLERİ İLE BİR ARAYA GELDİ
Çivril Belediye Başkanı Semih Dere 10 Ocak çalışan gazeteciler Günü dolayısıyla 
Çivril'de yayın yapan gazete temsilcileri ve çalışanları ile bir araya geldi

Ocak ayının ilk Asayiş 
Toplantısı sonrası yapılan 
açıklamada 2024 yılının Asayiş 
Raporu açıklandı. Çivril 
Kaymakamlığı tarafından 
yapılan bilgilendirmede 
Çivril'de bir yıl içinde 
meydana gelen asayiş 
olayları ile ele geçirilen suç 
unsurları hakkında bilgi 
verildi. 

Yapılan bilgilendirmede 2024 yılında 

Çivril'de 232.943 kişinin sorgulaması 

yapılırken 126.213 araç sorgusu yapıldığı 

ifade edildi. Açıklamada 2024 yılı içinde 

Çivril'de 74 ruhsatsız silah ele geçirildiği 

bilgisi de yer aldı.

Yapılan bilgilendirmede “İlçemiz 

Genelinde 2024 Yılı İçerisinde 

Jandarmamız ve Emniyetimiz Tarafından 

Emniyet ve Asayişin Sağlanması ile Suç 

ve Suçlulukla Mücadele Kapsamında İcra 

Edilen Faaliyetler Sonucunda; 232.943 

Şahıs Sorgusu Yapılmıştır. 544 Aranan 

Şahıs Yakalanmıştır. 126.213 Araç 

Sorgusu Yapılmıştır. 14.442 Araca İşlem 

Yapılmıştır. 13.871Araca Ceza Yazılmış, 

571 Araç Trafikten Men Edilmiştir. 

Uygulamalarda 31.911.314,00 Trafik Para 

Cezası Uygulanmıştır. 3.274 İş Yeri 

Denetlenmiştir. 894.713,00 İş Yeri 

Denetimi Sonucunda Cezai yaptırım 

uygulanmıştır. 312 Adet Tarihi Eser Ele 

Geçirilmiştir. 130,22 gr Eroin Ele 

geçirilmiştir. 4.277.95 gr Esrar Ele 

Geçirilmiştir. 18.984 Adet+19gr 

Cannabion/Dekapin Cinsel İçerikli 

Hap/Ectasy Ele Geçirilmiştir. 1225,5 gr 

Metemfetamin Ele Geçirilmiştir. 2.531,135 Kök 

Yasadışı Kenevir/Haşhaş Bitkisi Ele 

Geçirilmiştir. 1425 Adet Uyuşturucu/Uyarıcı 

Hap Ele Geçirilmiştir. 250 kg+ 15.500 Adet 

Kaçak Tütün ve Makaron Ele Geçirilmiştir. 74 

Adet Ruhsatsız Ateşli Silah Ele Geçirilmiştir. 

526 Litre Sahte Kaçak Alkol Ele geçirilmiştir” 

ifadelerine yer verildi. 

Yapılan bilgilendirmede denetim ve 

kontrollerin artarak devam edeceği bildirildi. // 

Mehtap Kayaoğlu

Çivril'in 2024 Yılı Asayiş Raporu Açıklandı
Çivril Kaymakamlığı 2024 yılı Asayiş raporunu açıkladı. Açıklanan raporda 01.01.2024 ile 31.12.2024 tarihleri 
arasında Emniyet ve Jandarma tarafından ilçe genelinde yapılan uygulamalar hakkında bilgi verildi

Cumhurbaşkanı 
Erdoğan'ın katılımıyla 
Hasan Güngör Kapalı 
Spor Salonu'nda 
gerçekleşen Ak Parti 
Denizli İl Kongresi'nde 
yeni başkan Subaşıoğlu 
ve yönetimi belli 
oldu.Ak Parti Denizli  
yeni il yönetiminde 
Çivril'den üç isim yer 
aldı.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan 

katılımı ile gerçekleştirilen Ak Parti İl 

Kongresi'nde, partinin yeni il başkanı 

Merkezefendi Belediyesi'nin ilk başkanı 

Muhammet Subaşıoğlu oldu. Tek aday 

olarak kongreye katılan Subaşıoğlu, 

kongrede açıklanan yeni yönetim 

kadrosuyla dikkatleri üzerine çekti. 

Çivril'den de üç ismin yer aldığı yeni 

yönetimde daha önce Belediye 

Başkanlığı yapan isimler dikkat çekti. AK 

Parti İl yönetiminde Çivril'den iş insanı 

Galip Demir ve genç siyasetçi Hasan 

Murat Bulut yer alırken genç avukat Melih 

Nebi Yavuz'da Denetim Kurulunda görev 

aldı. Ayrıca Çivril Ak Parti İlçe Başkanı 

Özkan Avcı da 15 kişilik büyük kongre 

üyeliğine seçildi. 

Kongre sonrası yönetim kurulu 

üyelerine, katılımcılara ve Denzili'lilere 

teşekkür eden AK parti İl Başkanı 

Muhammed Subaşıoğlu “Yeni yönetim 

kurulu arkadaşlarımızla yeni bir yola 

çıkıyoruz. Amacımız Denizli'ye hizmet 

etmek ve Denizli'mizin ekmeğini 

büyütmek. Denizli'nin çocuklarına ve 

gençlerine yeni bir gelecek için 

çalışacağız. Bütün hemşehrilerime 

teşekkür ediyorum. AK Parti Denizli'de 

yeni bir yolculuğa başlıyor. Denizli'nin 

siyasetine damga vuracak bir başlangıç 

yapacağız. Gece gündüz demeden 

çalışacak ve halkımıza hizmet edeceğiz” 

diye konuştu.// Ebru Atar 

Ak Parti İl Yönetimine Çivril'den Üç İsim Girdi
10 Ocak 2025 Cuma günü yapılan AK Parti İl kongresinde seçilen il yönetimine Çivril'den üç isim girdi

İlçede bulunan kamu kuruluşları ve 

okulları ziyaret eden Kaymakam Hasan 

Akbulut ziyaretler kapsamında hayırsever 

çocuk doktoru İlhan Ekse tarafında 

yaptırılan Meral Anaokulunu ziyaret ederek 

incelemelerde bulundu.

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut Meral 

Anaokulu'nu ziyaret ederek öğrenci ve 

öğretmenlerle bir araya geldi. Okul 

idarecisi ve öğretmenlerden okul ve eğitim 

müfredatı hakkında bilgi alan kaymakam 

sınıfları gezerek okulda eğitim gören 

çocuklarla da bir süre sohbet etti. Ziyarette 

kaymakam Hasan Akbulut'a okulun 

yapımın üstlenen hayırsever İlhan Ekse, 

ilçe Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök, 

Emniyet Müdürü Asım Kayacı, İlçe 

Jandarma Komutanı Jandarma Teğmen Ali 

Çolak, Akpınar Mahalle Muhtarı Özlem 

Cennet Açar eşlik etti. 

2023 yılında Denizli Valiliğinde yapılan 

protokol ile yapımına başlanan ve 2024 

yılının son günlerinde eğitime başlayan 

Meral Anaokulunun Çivril eğitim camiasına 

büyük bir değer kattığını belirten 

kaymakam Hasan Akbulut “hayırsever 

doktorumuz tarafından yapımı üstlenilen 

Meral Anaokulumuzda eğitim başladı. Bu 

vesile ile hayırseverimiz ile birlikte 

okulumuzu ziyaret ederek öğrencilerle bir 

araya geldik. Hayırseverleri ile ilçeye birçok 

eğitim kurumu kazandırmasıyla öne çıkan 

Çivril'de modern ve ihtiyaca cevap verecek 

yeni bir okulun yapılması Çivril eğitim 

camiasına büyük bir katkı sunacak. Okulun 

yapımında emeği geçen Doktor İlhan Ekse' 

ye teşekkür ediyorum, okulda eğitim gören 

öğrencilerimizin aldıkları eğitim ile ülkemiz 

ve Çivril için önemli işler yapacağına 

inanıyorum” dedi. 

Ziyarette okul müdürü Gökçe Gürcan ile 

de bir süre sohbet eden kaymakam Hasan 

Akbulut daha sonra sınıflarda öğrencilerle 

bir araya gelerek öğrencilerin faaliyetlerine 

eşlik etti. // Ebru Atar 

KAYMAKAM AKBULUT MERAL ANAOKULUNU ZİYARET ETTİ
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut Akpınar mahallesinde bulunan Meral Anaokulu'nu ziyaret etti
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İnançlı işlem nedir ?

İnanç anlaşması, inananın bir eşya üzerindeki bir 
ayni hakkı veya bir alacak hakkının sahipliğini 
inanılana tam olarak devretmeyi ; inanılan kişinin 
işe kendisine devredilen bu şeyi tarafların 
arasındaki anlaşmaya göre idare etmeyi, korumayı 
ve inanç sözleşmesinin sonunda inanan kişiye geri 
vermeyi taahhüt etmiş olduğu sözleşmedir.

Kanunun emredici hükümlerine aykırı olmamak 
şar�yla taraflar arzu e�kleri amaçlara ulaşmak için 
karşılıklı güvene dayalı bir inanç anlaşması 
yapabilirler.

İnanç sözleşmesi inan ille inanılan arasında 
akdedilen,onların hak ve yükümlülüklerini 
içeren,inançlı işlemin sona erme sebeplerini ve 
devredilen hakın ,inanılan tara�an inanana geri 
verilmesi şartlarını içeren borçlandırıcı bir işlemdir.

 İnançlı işlemin tarafları inanan ve inanılan olarak 
adlandırılır.Bir hakkı yahut eşyayı güvendiği bir 
kişiye inançlı olarak devreden kişiye inanan adı 
verilir.

Devredilen hak ve eşyayı kendi yararına kullanan 
kişiye inanılan denir.

İnanılan,  inanılana inançlı olarak kazandırdığı hak 
veya eşyaya inanç konusu şey denir.İnançlı 
işlemlerde inanılan taraf ,sözleşmeye dayalı hakkını 
kullanırken belirlenen koşullara uymayı hedef 
gerçekleşince ya da süre tamamlanınca hak veya 
nesneyi inanana geri vermekle mükelle�ir.

İnançlı işlem kazandırmayı yapan tarafa 
sözleşmeden belir�len şartların gerçekleşmesi 
durumunda devredilen hak veya eşyanın iadesini 
talep etme hakkını veren bir sözleşmedir.

Bu yükümlülüğün ifasından kaçınılması 
durumunda bunun dava yoluyla terine ge�rilmesi 
istenir.

İnançlı işlemler neden yapılır?

a-) Gizlemek amacıyla yapılan inançlı işlemler 
:Kimi durumlarda kişi kendisi yapmak istemediği 
bir işi başka bir kişinin arkasına saklanarak o kişiye 
yap�rır ve ikinci bir işlemle o şeyin kendisine iadesi 
için inançlı işleme başvurabilir.

b-) Alacaklıdan mal kaçırma amaçlı yapılan inançlı 
işlemler:Alacaklılarının yasal takibine uğrama 
tehdidiyle karşı karşıya olan borçlu, alacaklılarının 
cebri icra yoluna başvurduklarında 
haczedebilecekleri malı olmamasını sağlamak 
amacıyla inançlı işleme başvurabilir.

Bunun için borçlu güvendiği bir kişiye mallarını 
inançlı olarak devreder. Tehlike geç�kten sonra da 
devralan kişi inanç anlaşması gereği devraldığı şeyi 
geri verir.

c-) Kanunların bazı yükümlülüklerinden kaçınmak 
için yapılan inançlı işlemler:İnançlı işlemlere 
kanunun bazı hükümlerinin istenilen amaca 
ulaşması için mani olduğu yahut kanunun bu 
hükümlerinden kaçınmak istendiği zamanlarda da 
başvurulabilmektedir.

İnançlı işlemlerin unsurları

İnançlı işlemlerin inanç anlaşması ve devir işlemi 
olarak 2 unsuru vardır.

Temel işlem niteliğindeki inanç anlaşması inanan 
ile inanılan arasında yapılan bir borçlandırıcı 
işlemdir.İnanç anlaşması öncelikle inançlı devrin 
hukuki nedenini belirler.

Daha sonra inanılan kimsenin bu hakkı 
kullanırken uyacağı yükümlülükleri içerir.Son olarak 
inanç konusu şeyin inanana geri verilme 
hükümlerini içerir.

İnanç anlaşması hukuki olarak kendine özgü 
(suigeneris) olduğu için herhangi bir şekle tabi 
değildir.Ancak inançlı işlemin konusu bir taşınmaz 
mülkiye� ise iade borcunu doğuran inanç 
anlaşmasının resmi şekilde yapılmış olması gerekir.

İnançlı işlemler günlük haya�a sıklıkla karşılaşılan 
hukuki ih�laflardandır.

İnançlı işlemler özellikle muvazaalı işlemlerle veya 
nam-ı müstear ile çoğu zaman karış�rılmaktadır.

Bu hususların birbirleriyle ince çizgilerle 
ayrılmaları hasebiyle bu konu hakkında yaşamış 
olduğunuz hukuki ih�lafları hukuk 
büroları,avukatlar yoluyla profesyonel anlamda 
çözüme kavuşturmak sizin için en faydalı olan 
seçim olacak�r

Av.Melih Nebi YAVUZ
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Yeni kaymakamlık logosunun 

hazırlanmasında emeği geçen 

öğretmenlerle bir araya gelen 

Kaymakam Hasan Akbulut, 

çalışmalarından dolayı öğretmenlere 

teşekkür etti. Tasarım ekibinde görev 

alan kamu personeli ve 

öğretmenlerle Kaymakamlık 

makamında bir araya alan 

kaymakam Akbulut, tasarım ekibinde 

yer alanlar başarı belgesi takdim etti.

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut farklı 

okullarda görev yapan ve kaymakamlık 

logosunu tasarlayan öğretmenleri 

makamında kabul etti. İlçe Milli eğitim 

Müdürü Dr. Mehmet Gök'ün de hazır 

bulunduğu görüşmede kaymakam Akbulut, 

kaymakamlık logosunun tasarlanmasında 

gösterdikleri çaba ve çalışmadan dolayı 

öğretmenlere teşekkür etti. Görüşmede 

tasarım ekibi, kaymakam Hasan Akbulut'a 

çalışma süreci ve tasarım hakkında bilgi 

verdi. 

Çivril Kaymakamlığı yeni kaymakamlık 

logosu için tasarım yarışması açmış ancak 

yapılan tasarımlar ihtiyaca cevap vermediği 

için yarışma iptal edilmişti. Yaşanan 

gelişmelerden sonra Çivril'de görev yapan 

öğretmenler, Çivril kaymakamlık logosunu 

hazırlamış ve seçici heyete sunmuştu. 

Yapılan değerlendirme sonucu tasarlanan 

logo, Çivril Kaymakamlık logosu olarak 

kabul edildi. 

Çivril Kaymakamlığı'nın yeni logosunda, 

ilçenin simgeleri olan elma, Akdağ, Işıklı 

Gölü, Nilüfer Çiçeği ve 16 yıldız gibi 

unsurlar yer aldı.  

Çivril Kaymakamlığı Logosunda bulunan 

simgelerin anlamları ise yapılan açıklamaya 

göre şu şekilde; 

Elma: 

İlçenin festivaline isim vermiş ve ilçemiz 
tanıtımında önemli bir rol oynayan tarım 
ürünü elmayı simgelemekte. 

Işıklı Gölü: 

Büyük Menderes nehrinin başlangıç 
noktası olan, göçmen kuşların uğrak  
noktası, nilüfer çiçeklerine ve ovaya hayat 
veren gölü simgeler. 

 16 Yıldız: 

Tarihte kurulmuş 16. Türk Devletini 
simgeler. 

 Akdağ: 

Yakın çevresinin sahip olduğu kanyon, 
vadi ve peyzaj değerleri, mevcut bitki 
örtüsü, yaban hayatı, tabiat parkı ile 
Akdağ'ı simgeler. 

Nilüfer Çiçeği: 

Son yıllarda ilçe turizmine önemli katkısı 
olan, Işıklı Gölünde bulunan göl çiçeğini 
simgelemekte. // Bülent Çakır

KAYMAKAM TASARIM EKİBİNİ AĞIRLADI
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut, Çivril Kaymakamlık yeni 
Logosunun oluşturan tasarım ekibini makamında ağırladı

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Çivril İlçe Başkanı 
Bedri Ataş hükümetin 
ekonomi politikalarını 
eleştirdi. Açıklanan asgari 
ücret ve emekli maaşlarının 
beklentilerin altında kaldığını 
belirten Ataş “erken seçim 
olana kadar Hükümete Kırmızı 
Kart gösteriyoruz. Bu asgari 
ücret ve emekli maaşı ile 
geçinmek imkânsız” dedi.

Saha çalışmalarını sürdürdüklerini ve 

Çivril'de çalınmadık kapı 

bırakmayacaklarını belirten CHP İlçe 

Başkanı Bedri Ataş CHP Genel Başkanı 

Özgür Özel'in başlattığı 'Seçime Kadar 

Kırmızı Kart' eylemine Çivril'den büyük bir 

destek olduğunu belirtti. Çalışmalar 

hakkında basın mensuplarına bilgi veren 

Başkan Ataş “gittiğimiz her mahallede 

vatandaşlar genel başkanımızın başlattığı 

kırmızı kart eylemine destek veriyor. 

Hükümet 31 Mart'ta halkın gösterdiği sarı 

karttan gerekli dersi almamış. Bizde 

kırmızı kart gösteriyoruz. Seçim sandığı 

halkın önüne gelinceye kadar eylem 

devam edecek” dedi.

Halkın CHP ve kadrolarına büyük bir 

ilgi gösterdiğini ifade eden İlçe Başkanı 

Bedri Ataş “31 Mart yerel seçimlerinin 

ardından Çivril'de yürütülen belediye 

hizmetleri ve belediye kaynaklarının 

verimli kullanılması halkta büyük bir sevgi 

ve partimize karşı ilgi oluşturdu. Biz CHP 

olarak üretmekten adil paylaşımdan ve 

haksızlık karşısında durma sözü 

veriyoruz. Asgari ücret ve emekli 

maaşının açıklanması ile birçok temel 

gıda ürününe zam geldi. 

Yılın ilk haftası böyle ise 

yılsonunu nasıl 

getireceğiz. Geçim yoksa 

seçim var. Genel 

başkanımızın eylemine 

sonun kadar sahip çıkıyor 

ve destek veriyoruz” dedi.

CHP İktidarı Çok 

yakın 

CHP Çivril İlçe Başkanı 

Bedri Ataş, ülkemizin zor 

bir süreçten geçtiğini ve 

mevcut iktidarın yanlış 

politikaları yüzünden 

halkın büyük sıkıntı 

yaşadığını belirterek 

Cumhuriyet Halk Partisi 

iktidarının yakın olduğunu 

vurguladı. CHP 

kadrolarının, halkın 

yaşadığı bütün sıkıntıları 

çok iyi bildiğini ifade eden 

Başkan Ataş sorunların 

çözümünün CHP'de 

olduğunu dile getirdi. 

// Ebru Atar 

SANDIK GELENE KADAR KIRMIZI KART
Saha çalışmalarını sürdüren CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş 
“halkın umudu CHP, bunu görüyoruz. Halk geçim derdinde” dedi

Denizli Emniyet Müdürlüğü Narkotik Şube 

Müdürlüğü ekipleri Çivril'de yaptığı 

operasyonda satışa ve kullanıma hazır 

kağıda emdirilmiş Sentetik Kannabinoid 

(Bonzai) maddesi ele geçirdi. Operasyon 

sonucu ele geçirilen uyuşturucu miktarı, son 

yıllarda yakalanan en büyük miktar olarak 

kayıtlara geçti.

Edinilen bilgiye göre uyuşturucu madde 

satışı yapılacağı bilgisi alan ekipler çalışma 

başlattı. Çivril ilçe merkezinde bir kişiyi takibe 

alan ekipler savcılık kararı zanlıyı gözaltına 

aldı. Zanlının yapılan ilk sorgusunun 

ardından gösterilen yerde yapılan aramada 5 

parça halinde 6.216 kullanımlık kağıda 

emdirilmiş Sentetik Kannabinoid (Bonzai) 

maddesi olduğu belirlendi. 

Ele geçirilen materyallere el konulurken 

sağlık kontrolünden geçirilen zanlı, ifadesi 

alınmak üzere polis merkezine götürüldü. 

Polis merkezindeki ilk sorgusunun 

ardından adli makamlara sevk edilen M.K., 

tutuklanarak cezaevine gönderildi. 

// Mehtap Kayaoğlu

ÇİVRİL'İ ZEHİRLEYECEKLERDİ
Çivril'de yapılan narkotik operasyonunda 6 BİN kullanımlık sentetik 
yasaklı madde ele geçirildi. Operasyonda bir kişi gözaltına alındı

Belediye Başkanı Semih Dere 10 Ocak 

Çalışan gazeteciler günü dolaysıyla Çivril 

Belediyesi Tren İstasyonu Sosyal 

tesislerinde basın mensupları ile bir araya 

geldi. Buluşmada önemli açıklamalar yapan 

Başkan Dere Tren istasyon binası ile 

depoların olduğu alanda yapılacak 

düzenleme ile Çivril'e yeni bir meydan ve 

yeşil alan kazandıracaklarını müjdeledi. 

2018 yılında Denizli Valiliği, Güney Ege 

Kalkınma Ajansı (GEKA) ve Çivril belediyesi 

işbirliği ile hazırlanan proje ile yenilenen 

istasyon alanının Denizli Büyükşehir 

Belediyesi ile birlikte hazırlanan yeni bir 

proje ile meydan olacağını belirten Başkan 

Dere “2018 yılında başlayan ve tarihi taş 

binaların restorasyonunun tamamlanması ile 

yeni bir boyut kazanan projede Denizli 

Büyükşehir Belediyemizin destekleri ile 

Çivril'e yakışan bir meydan oluşturacağız” 

dedi. 

Başkan Dere “hazırlanan proje 

kapsamında yaratacağımız yeni kaynaklar 

ile meydanı, Çivril'e yakışan, Çivril kimliğini 

yaşatan ve uzun yıllar Çivril'in meydan 

ihtiyacına cevap verecek şekilde 

değerlendireceğiz” dedi. meydan da öğrenci 

ve gençler için sosyal tesislerin yanı sıra 

tören, toplantı ve konser alanları da 

oluşturulacağına dikkat çeken Başkan Dere 

“bu alanı her haliyle yaşayan ve toplumun 

her kesimine hitap eden ilçenin tüm sosyal 

ve kültürel ihtiyaçlarına cevap veren bir 

meydan yapacağız” dedi. 

Yapılacak belediye binası ile ilgili 2018 

yılında ayrılan 3 MİLYON 500 Bin liralık 

ödeneğin bu güne kadar kullanılmadığının 

altını çizen başkan Dere “Çivril Belediye 

Binası yapımı için İller Bankasından 

çıkarılan 3 milyon 500 bin liralık ödenek 

halen duruyor. O zaman bu para 

değerlendirilmemiş şimdi ise  üzerinden 

bunca zaman geçtiği için paranın alım 

gücünün ne kadar azaldığı malumunuz. Biz 

yeni kaynaklar oluşturmak için 

çalışmalarımızı sürdürüyoruz.” dedi. 

Denizli Valiliği Proje Koordinasyon merkezi 

tarafından 2018 yılında geliştirilen proje ile 

tren istasyonun da bulunduğu 5 BİN 

metrekarelik alan restore edilmiş ve saha 

içinde bulunan tarihi taş binalar restore 

edilerek kullanıma açılmıştı.

Alanda bulunan bazı binalar Çivril 

belediyesi hizmet binası olarak hizmet 

vermeye devam ediyor. Tren İstasyonunda 

bulunan ve hangar olarak kullanılan alan ise 

Çivril belediyesi tarafından kafe olarak 

Çivrillilerin hizmetine açılmıştı.

Projeyle, bölgenin tarihi dokusu korunarak,  

modern, ilçe planlamasına uygun bir 

meydan oluşturmayı hedefleniyor. 

// Bülent Çakır

ÇİVRİL’E YAKIŞAN BİR MEYDAN OLACAK
Çalışan gazeteciler günü dolaysıyla basın mensupları ile bir araya gelen belediye Başkanı Semih Dere Tren 
yolunda yapılacak düzenleme ve yenileme ile Çivril kimliğini yaşatacak bir meydan oluşturacaklarını söyledi

Çivril 30 Ağustos Ortaokulunda görev yapan Görsel Sanatlar Öğretmeni Fadime Şimşek 

Eşmen, okulun bahçesinde bulunan Atatürk büstünü boyadı. Kendi imkânları ile büstü 

yenileyen öğretmenin davranışı öğrenci ve meslektaşlarından takdir topladı. 

Boyası dökülen Atatürk büstünü boş ders zamanında yeniden boyayan kadın öğretmen 

öğrencilere Atatürk sevgisini aşıladı. Görev yap�ğı okulun bahçesindeki Atatürk büstünün 

boyasının güneş etkisi ile bozulduğunu fark eden öğretmen dersinin olmadığı sürede büstü 

yeniden boyadı. Öğretmen Fadime Şimşek Eşmen'in davranışı çalışmayı gören vatandaş ve 

öğrencilerden büyük 

takdir gördü. Yoldan 

geçen bazı vatandaşlar 

öğretmenin duyarlılığına 

teşekkür ederek 

“Atatürk sevgisi ve saygı 

böyle bir şey. Dökülen 

bir boya var, kimseye bir 

şey demeden, 

büyütmeden bana ne 

demeden tamir edildi. 

Öğretmen arkadaşa 

duyarlılığı ve 

düşüncesinden dolayı 

teşekkür ederiz. Atatürk 

sevgisi bu kalplerden 

çıkmaz” dedi. 

// Mehtap Kayaoğlu 

Öğretmenden Alkışlanacak Davranış 
Çivril'de görev yap�ğı okulda bulunan Atatürk büstünün 
yıprandığını gören kadın öğretmen, boş dersinde büstü boyadı
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İnançlı işlem nedir ?

İnanç anlaşması, inananın bir eşya üzerindeki bir 
ayni hakkı veya bir alacak hakkının sahipliğini 
inanılana tam olarak devretmeyi ; inanılan kişinin 
işe kendisine devredilen bu şeyi tarafların 
arasındaki anlaşmaya göre idare etmeyi, korumayı 
ve inanç sözleşmesinin sonunda inanan kişiye geri 
vermeyi taahhüt etmiş olduğu sözleşmedir.

Kanunun emredici hükümlerine aykırı olmamak 
şar�yla taraflar arzu e�kleri amaçlara ulaşmak için 
karşılıklı güvene dayalı bir inanç anlaşması 
yapabilirler.

İnanç sözleşmesi inan ille inanılan arasında 
akdedilen,onların hak ve yükümlülüklerini 
içeren,inançlı işlemin sona erme sebeplerini ve 
devredilen hakın ,inanılan tara�an inanana geri 
verilmesi şartlarını içeren borçlandırıcı bir işlemdir.

 İnançlı işlemin tarafları inanan ve inanılan olarak 
adlandırılır.Bir hakkı yahut eşyayı güvendiği bir 
kişiye inançlı olarak devreden kişiye inanan adı 
verilir.

Devredilen hak ve eşyayı kendi yararına kullanan 
kişiye inanılan denir.

İnanılan,  inanılana inançlı olarak kazandırdığı hak 
veya eşyaya inanç konusu şey denir.İnançlı 
işlemlerde inanılan taraf ,sözleşmeye dayalı hakkını 
kullanırken belirlenen koşullara uymayı hedef 
gerçekleşince ya da süre tamamlanınca hak veya 
nesneyi inanana geri vermekle mükelle�ir.

İnançlı işlem kazandırmayı yapan tarafa 
sözleşmeden belir�len şartların gerçekleşmesi 
durumunda devredilen hak veya eşyanın iadesini 
talep etme hakkını veren bir sözleşmedir.

Bu yükümlülüğün ifasından kaçınılması 
durumunda bunun dava yoluyla terine ge�rilmesi 
istenir.

İnançlı işlemler neden yapılır?

a-) Gizlemek amacıyla yapılan inançlı işlemler 
:Kimi durumlarda kişi kendisi yapmak istemediği 
bir işi başka bir kişinin arkasına saklanarak o kişiye 
yap�rır ve ikinci bir işlemle o şeyin kendisine iadesi 
için inançlı işleme başvurabilir.

b-) Alacaklıdan mal kaçırma amaçlı yapılan inançlı 
işlemler:Alacaklılarının yasal takibine uğrama 
tehdidiyle karşı karşıya olan borçlu, alacaklılarının 
cebri icra yoluna başvurduklarında 
haczedebilecekleri malı olmamasını sağlamak 
amacıyla inançlı işleme başvurabilir.

Bunun için borçlu güvendiği bir kişiye mallarını 
inançlı olarak devreder. Tehlike geç�kten sonra da 
devralan kişi inanç anlaşması gereği devraldığı şeyi 
geri verir.

c-) Kanunların bazı yükümlülüklerinden kaçınmak 
için yapılan inançlı işlemler:İnançlı işlemlere 
kanunun bazı hükümlerinin istenilen amaca 
ulaşması için mani olduğu yahut kanunun bu 
hükümlerinden kaçınmak istendiği zamanlarda da 
başvurulabilmektedir.

İnançlı işlemlerin unsurları

İnançlı işlemlerin inanç anlaşması ve devir işlemi 
olarak 2 unsuru vardır.

Temel işlem niteliğindeki inanç anlaşması inanan 
ile inanılan arasında yapılan bir borçlandırıcı 
işlemdir.İnanç anlaşması öncelikle inançlı devrin 
hukuki nedenini belirler.

Daha sonra inanılan kimsenin bu hakkı 
kullanırken uyacağı yükümlülükleri içerir.Son olarak 
inanç konusu şeyin inanana geri verilme 
hükümlerini içerir.

İnanç anlaşması hukuki olarak kendine özgü 
(suigeneris) olduğu için herhangi bir şekle tabi 
değildir.Ancak inançlı işlemin konusu bir taşınmaz 
mülkiye� ise iade borcunu doğuran inanç 
anlaşmasının resmi şekilde yapılmış olması gerekir.

İnançlı işlemler günlük haya�a sıklıkla karşılaşılan 
hukuki ih�laflardandır.

İnançlı işlemler özellikle muvazaalı işlemlerle veya 
nam-ı müstear ile çoğu zaman karış�rılmaktadır.

Bu hususların birbirleriyle ince çizgilerle 
ayrılmaları hasebiyle bu konu hakkında yaşamış 
olduğunuz hukuki ih�lafları hukuk 
büroları,avukatlar yoluyla profesyonel anlamda 
çözüme kavuşturmak sizin için en faydalı olan 
seçim olacak�r

Av.Melih Nebi YAVUZ
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Yeni kaymakamlık logosunun 

hazırlanmasında emeği geçen 

öğretmenlerle bir araya gelen 

Kaymakam Hasan Akbulut, 

çalışmalarından dolayı öğretmenlere 

teşekkür etti. Tasarım ekibinde görev 

alan kamu personeli ve 

öğretmenlerle Kaymakamlık 

makamında bir araya alan 

kaymakam Akbulut, tasarım ekibinde 

yer alanlar başarı belgesi takdim etti.

Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut farklı 

okullarda görev yapan ve kaymakamlık 

logosunu tasarlayan öğretmenleri 

makamında kabul etti. İlçe Milli eğitim 

Müdürü Dr. Mehmet Gök'ün de hazır 

bulunduğu görüşmede kaymakam Akbulut, 

kaymakamlık logosunun tasarlanmasında 

gösterdikleri çaba ve çalışmadan dolayı 

öğretmenlere teşekkür etti. Görüşmede 

tasarım ekibi, kaymakam Hasan Akbulut'a 

çalışma süreci ve tasarım hakkında bilgi 

verdi. 

Çivril Kaymakamlığı yeni kaymakamlık 

logosu için tasarım yarışması açmış ancak 

yapılan tasarımlar ihtiyaca cevap vermediği 

için yarışma iptal edilmişti. Yaşanan 

gelişmelerden sonra Çivril'de görev yapan 

öğretmenler, Çivril kaymakamlık logosunu 

hazırlamış ve seçici heyete sunmuştu. 

Yapılan değerlendirme sonucu tasarlanan 

logo, Çivril Kaymakamlık logosu olarak 

kabul edildi. 

Çivril Kaymakamlığı'nın yeni logosunda, 

ilçenin simgeleri olan elma, Akdağ, Işıklı 

Gölü, Nilüfer Çiçeği ve 16 yıldız gibi 

unsurlar yer aldı.  

Çivril Kaymakamlığı Logosunda bulunan 

simgelerin anlamları ise yapılan açıklamaya 

göre şu şekilde; 

Elma: 

İlçenin festivaline isim vermiş ve ilçemiz 
tanıtımında önemli bir rol oynayan tarım 
ürünü elmayı simgelemekte. 

Işıklı Gölü: 

Büyük Menderes nehrinin başlangıç 
noktası olan, göçmen kuşların uğrak  
noktası, nilüfer çiçeklerine ve ovaya hayat 
veren gölü simgeler. 

 16 Yıldız: 

Tarihte kurulmuş 16. Türk Devletini 
simgeler. 

 Akdağ: 

Yakın çevresinin sahip olduğu kanyon, 
vadi ve peyzaj değerleri, mevcut bitki 
örtüsü, yaban hayatı, tabiat parkı ile 
Akdağ'ı simgeler. 

Nilüfer Çiçeği: 

Son yıllarda ilçe turizmine önemli katkısı 
olan, Işıklı Gölünde bulunan göl çiçeğini 
simgelemekte. // Bülent Çakır

KAYMAKAM TASARIM EKİBİNİ AĞIRLADI
Çivril Kaymakamı Hasan Akbulut, Çivril Kaymakamlık yeni 
Logosunun oluşturan tasarım ekibini makamında ağırladı

Cumhuriyet Halk Partisi 
(CHP) Çivril İlçe Başkanı 
Bedri Ataş hükümetin 
ekonomi politikalarını 
eleştirdi. Açıklanan asgari 
ücret ve emekli maaşlarının 
beklentilerin altında kaldığını 
belirten Ataş “erken seçim 
olana kadar Hükümete Kırmızı 
Kart gösteriyoruz. Bu asgari 
ücret ve emekli maaşı ile 
geçinmek imkânsız” dedi.

Saha çalışmalarını sürdürdüklerini ve 

Çivril'de çalınmadık kapı 

bırakmayacaklarını belirten CHP İlçe 

Başkanı Bedri Ataş CHP Genel Başkanı 

Özgür Özel'in başlattığı 'Seçime Kadar 

Kırmızı Kart' eylemine Çivril'den büyük bir 

destek olduğunu belirtti. Çalışmalar 

hakkında basın mensuplarına bilgi veren 

Başkan Ataş “gittiğimiz her mahallede 

vatandaşlar genel başkanımızın başlattığı 

kırmızı kart eylemine destek veriyor. 

Hükümet 31 Mart'ta halkın gösterdiği sarı 

karttan gerekli dersi almamış. Bizde 

kırmızı kart gösteriyoruz. Seçim sandığı 

halkın önüne gelinceye kadar eylem 

devam edecek” dedi.

Halkın CHP ve kadrolarına büyük bir 

ilgi gösterdiğini ifade eden İlçe Başkanı 

Bedri Ataş “31 Mart yerel seçimlerinin 

ardından Çivril'de yürütülen belediye 

hizmetleri ve belediye kaynaklarının 

verimli kullanılması halkta büyük bir sevgi 

ve partimize karşı ilgi oluşturdu. Biz CHP 

olarak üretmekten adil paylaşımdan ve 

haksızlık karşısında durma sözü 

veriyoruz. Asgari ücret ve emekli 

maaşının açıklanması ile birçok temel 

gıda ürününe zam geldi. 

Yılın ilk haftası böyle ise 

yılsonunu nasıl 

getireceğiz. Geçim yoksa 

seçim var. Genel 

başkanımızın eylemine 

sonun kadar sahip çıkıyor 

ve destek veriyoruz” dedi.

CHP İktidarı Çok 

yakın 

CHP Çivril İlçe Başkanı 

Bedri Ataş, ülkemizin zor 

bir süreçten geçtiğini ve 

mevcut iktidarın yanlış 

politikaları yüzünden 

halkın büyük sıkıntı 

yaşadığını belirterek 

Cumhuriyet Halk Partisi 

iktidarının yakın olduğunu 

vurguladı. CHP 

kadrolarının, halkın 

yaşadığı bütün sıkıntıları 

çok iyi bildiğini ifade eden 

Başkan Ataş sorunların 

çözümünün CHP'de 

olduğunu dile getirdi. 

// Ebru Atar 

SANDIK GELENE KADAR KIRMIZI KART
Saha çalışmalarını sürdüren CHP Çivril İlçe Başkanı Bedri Ataş 
“halkın umudu CHP, bunu görüyoruz. Halk geçim derdinde” dedi

Denizli Emniyet Müdürlüğü Narkotik Şube 

Müdürlüğü ekipleri Çivril'de yaptığı 

operasyonda satışa ve kullanıma hazır 

kağıda emdirilmiş Sentetik Kannabinoid 

(Bonzai) maddesi ele geçirdi. Operasyon 

sonucu ele geçirilen uyuşturucu miktarı, son 

yıllarda yakalanan en büyük miktar olarak 

kayıtlara geçti.

Edinilen bilgiye göre uyuşturucu madde 

satışı yapılacağı bilgisi alan ekipler çalışma 

başlattı. Çivril ilçe merkezinde bir kişiyi takibe 

alan ekipler savcılık kararı zanlıyı gözaltına 

aldı. Zanlının yapılan ilk sorgusunun 

ardından gösterilen yerde yapılan aramada 5 

parça halinde 6.216 kullanımlık kağıda 

emdirilmiş Sentetik Kannabinoid (Bonzai) 

maddesi olduğu belirlendi. 

Ele geçirilen materyallere el konulurken 

sağlık kontrolünden geçirilen zanlı, ifadesi 

alınmak üzere polis merkezine götürüldü. 

Polis merkezindeki ilk sorgusunun 

ardından adli makamlara sevk edilen M.K., 

tutuklanarak cezaevine gönderildi. 

// Mehtap Kayaoğlu

ÇİVRİL'İ ZEHİRLEYECEKLERDİ
Çivril'de yapılan narkotik operasyonunda 6 BİN kullanımlık sentetik 
yasaklı madde ele geçirildi. Operasyonda bir kişi gözaltına alındı

Belediye Başkanı Semih Dere 10 Ocak 

Çalışan gazeteciler günü dolaysıyla Çivril 

Belediyesi Tren İstasyonu Sosyal 

tesislerinde basın mensupları ile bir araya 

geldi. Buluşmada önemli açıklamalar yapan 

Başkan Dere Tren istasyon binası ile 

depoların olduğu alanda yapılacak 

düzenleme ile Çivril'e yeni bir meydan ve 

yeşil alan kazandıracaklarını müjdeledi. 

2018 yılında Denizli Valiliği, Güney Ege 

Kalkınma Ajansı (GEKA) ve Çivril belediyesi 

işbirliği ile hazırlanan proje ile yenilenen 

istasyon alanının Denizli Büyükşehir 

Belediyesi ile birlikte hazırlanan yeni bir 

proje ile meydan olacağını belirten Başkan 

Dere “2018 yılında başlayan ve tarihi taş 

binaların restorasyonunun tamamlanması ile 

yeni bir boyut kazanan projede Denizli 

Büyükşehir Belediyemizin destekleri ile 

Çivril'e yakışan bir meydan oluşturacağız” 

dedi. 

Başkan Dere “hazırlanan proje 

kapsamında yaratacağımız yeni kaynaklar 

ile meydanı, Çivril'e yakışan, Çivril kimliğini 

yaşatan ve uzun yıllar Çivril'in meydan 

ihtiyacına cevap verecek şekilde 

değerlendireceğiz” dedi. meydan da öğrenci 

ve gençler için sosyal tesislerin yanı sıra 

tören, toplantı ve konser alanları da 

oluşturulacağına dikkat çeken Başkan Dere 

“bu alanı her haliyle yaşayan ve toplumun 

her kesimine hitap eden ilçenin tüm sosyal 

ve kültürel ihtiyaçlarına cevap veren bir 

meydan yapacağız” dedi. 

Yapılacak belediye binası ile ilgili 2018 

yılında ayrılan 3 MİLYON 500 Bin liralık 

ödeneğin bu güne kadar kullanılmadığının 

altını çizen başkan Dere “Çivril Belediye 

Binası yapımı için İller Bankasından 

çıkarılan 3 milyon 500 bin liralık ödenek 

halen duruyor. O zaman bu para 

değerlendirilmemiş şimdi ise  üzerinden 

bunca zaman geçtiği için paranın alım 

gücünün ne kadar azaldığı malumunuz. Biz 

yeni kaynaklar oluşturmak için 

çalışmalarımızı sürdürüyoruz.” dedi. 

Denizli Valiliği Proje Koordinasyon merkezi 

tarafından 2018 yılında geliştirilen proje ile 

tren istasyonun da bulunduğu 5 BİN 

metrekarelik alan restore edilmiş ve saha 

içinde bulunan tarihi taş binalar restore 

edilerek kullanıma açılmıştı.

Alanda bulunan bazı binalar Çivril 

belediyesi hizmet binası olarak hizmet 

vermeye devam ediyor. Tren İstasyonunda 

bulunan ve hangar olarak kullanılan alan ise 

Çivril belediyesi tarafından kafe olarak 

Çivrillilerin hizmetine açılmıştı.

Projeyle, bölgenin tarihi dokusu korunarak,  

modern, ilçe planlamasına uygun bir 

meydan oluşturmayı hedefleniyor. 

// Bülent Çakır

ÇİVRİL’E YAKIŞAN BİR MEYDAN OLACAK
Çalışan gazeteciler günü dolaysıyla basın mensupları ile bir araya gelen belediye Başkanı Semih Dere Tren 
yolunda yapılacak düzenleme ve yenileme ile Çivril kimliğini yaşatacak bir meydan oluşturacaklarını söyledi

Çivril 30 Ağustos Ortaokulunda görev yapan Görsel Sanatlar Öğretmeni Fadime Şimşek 

Eşmen, okulun bahçesinde bulunan Atatürk büstünü boyadı. Kendi imkânları ile büstü 

yenileyen öğretmenin davranışı öğrenci ve meslektaşlarından takdir topladı. 

Boyası dökülen Atatürk büstünü boş ders zamanında yeniden boyayan kadın öğretmen 

öğrencilere Atatürk sevgisini aşıladı. Görev yap�ğı okulun bahçesindeki Atatürk büstünün 

boyasının güneş etkisi ile bozulduğunu fark eden öğretmen dersinin olmadığı sürede büstü 

yeniden boyadı. Öğretmen Fadime Şimşek Eşmen'in davranışı çalışmayı gören vatandaş ve 

öğrencilerden büyük 

takdir gördü. Yoldan 

geçen bazı vatandaşlar 

öğretmenin duyarlılığına 

teşekkür ederek 

“Atatürk sevgisi ve saygı 

böyle bir şey. Dökülen 

bir boya var, kimseye bir 

şey demeden, 

büyütmeden bana ne 

demeden tamir edildi. 

Öğretmen arkadaşa 

duyarlılığı ve 

düşüncesinden dolayı 

teşekkür ederiz. Atatürk 

sevgisi bu kalplerden 

çıkmaz” dedi. 

// Mehtap Kayaoğlu 

Öğretmenden Alkışlanacak Davranış 
Çivril'de görev yap�ğı okulda bulunan Atatürk büstünün 
yıprandığını gören kadın öğretmen, boş dersinde büstü boyadı
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9 Ocak Perşembe günü 
yapılan Ocak Ayı meclis 
toplantısında konuşan 
Başkan Semih Dere 
sözleşmesi yenilenmeyen 
personel ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu. 

Çalışan personel kriterlerinin liyakat ve 

dürüstlük olduğunun altını çizen başkan Dere 

“göreve geldikten sonra hiçbir arkadaşımızı 

işten çıkarmak için özel bir çaba ya da bahane 

aramadık. Kriterimiz liyakat, kamu zamanına 

gösterilen özen, belediyeyi temsil ve dürüstlük. 

Yeni dönemde sözleşmesini yenilemediğimiz 

arkadaşlarla ilgili olarak mecliste bulunan tüm 

partilere detaylı açıklama yaptık” dedi.

Meclis gündeminin altıncı maddesi olarak 

görüşülen tam zamanlı sözleşmeli personelin 

sözleşmelerinin yenilenmesi sırasında Ak Parti 

grubu adına söz alan Ahmet Kocakaplan bazı 

personelin sözleşmelerinin yenilenmesine 

rağmen 4 personelin ilişiğinin neden kesildiğini 

sordu. 

Gündem maddesinin Plan Bütçe 

Komisyonunda görüşülmesi sırasında gruplara 

bilgi verildiğini belirten Başkan Dere “gündem 

maddemiz Plan Bütçe komisyonunda 

görüşüldüğü sırada partilerin grup 

temsilcilerine iş akdi yenilenmeyen arkadaşlar 

hakkında detaylı bilgi verildi. Ancak tekrar 

sorulunca müsaadenizle tekrar etmek 

istiyorum. Biz çalıştığımız mesai 

arkadaşlarımızın hangi dönemde işe 

alındığına, kim tarafından işe alındığına kimin 

referansı ile işe alındığına bakmıyoruz. 

Amacımız uyumlu ve verimli bir şekilde Çivril'e 

hizmet etmek. Hizmet süremizde birlikte yol 

yürüyeceğimiz arkadaşların yaptığı işe olan 

saygısı, iş bilgisi, belediyeyi temsil becerisi, 

kamu zamanına gösterdiği özen ve liyakatine 

bakıyoruz. Komisyonda dediğimiz gibi, iş 

akdini yenilemediğimiz arkadaşlardan bazıları 

mesai saatleri içinde nişanlıları ile belediye 

dışında zaman geçiriyordu. Kamunun 

zamanını çalan, Çivril'e hizmet etmesi 

gerekirken sevgilisi ile nişanlısı ile gezen bir 

personele ihtiyacımız yok. Bazı arkadaşlar 

görev yaptıkları süre içinde sadece iki proje 

hazırlamış, 5 yılda iki tane proje hazırlayan ve 

sadece oturan personele şu an ihtiyacımız 

yok. Belediyeyi sadece gelir kapısı olarak 

gören, sosyal güvence olarak gören bir 

arkadaşa şu an belediyemizde ihtiyaç yok. 

Bunları komisyonda sizlere belge ve delilleri 

ile gösterdik ve izah ettik. Sözleşmeli çalışan 

diğer arkadaşlar görevlerine devam ediyor. Biz 

yeni dönemde işini hakkıyla yerine getirmeyen 

hiçbir personel ile devam etmeyeceğiz. 

Görevini layıkıyla yapmayan personel ile 

çalışmayız. Kamu yararı gözetmeyen, aldığı 

parayı hak etmeyen hiç kimse ile çalışmayız. 

Mesai saatleri içinde işinin başında olmayan 

hiç kimsenin sözleşmesini yenilemeyiz ve 

çalışmayız” dedi. 

Başkan Semih Dere'nin konuşmasının 

ardından meclis oylamasına sunulan madde 

bir ret oyu alırken oy çokluğu ile kabul edildi. 

Gündem maddesine AK parti grubu Plan 

Bütçe Komisyonunda evet oyu verirken 

mecliste Ahmet Kocakaplan ret oyu vererek 

partisinin komisyon ve meclis kararına karşı 

oy kullanmış oldu. // Serap Sofulu 

10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü dolayısıyla 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 
Mehmet Gök, Halk Eğitim 
Müdürü Hayati Çalım, İlçe 
Müftüsü Muhammed Çörekçi, 
Eğitim İş Çivril Şube Başkanı 
Abdullah Aydeşkin, CHP 
Çivril İlçe Başkanı Bedri 
Ataş, CHP Kadın kolları 
Başkanı Hatice Karabulut ile 
CHP Belediye Meclisi üyeleri 
Koray Eren ile Önder 
Karabulut gazetemizi ziyaret 
ederek imtiyaz sahibi Serap 
Sofulu ve çalışanların 
gününü kutladı.

Gün boyu devam eden ziyaretler ile 

10 Ocak gazeteciler gününü kutlayan 

daire amirleri ve STK temsilcileri ile 

CHP İlçe yönetimi ve meclis üyesi 

Koray Eren gazeteciliğin kutsal bir 

görev olduğunun altını çizerek “kamu 

adına çalışan ve kamunun 

bilgilenmesi için çaba sarf eden, 

gazetecilerin gününü kutluyoruz. 

Gayesi kamu olan gazetecilerimize 

görevlerinde başarı ve sağlıklı bir 

yaşam diliyoruz” temennisinde 

bulundular.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 

dile getiren Genç Çivril Gazetesi 

imtiyaz sahibi Serap Sofulu'da 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler gününde 

gazetecileri yalnız bırakmayan İlçe 

Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

ve Şube müdürleri, İlçe Müftüsü 

Muhammed Çörekçi, İlçe Halk Eğitim 

Merkezi Müdürü Hayati Çalım, CHP 

İlçe Başkanı Bedri Ataş ve 

yönetimine, CHP Kadın Kolları 

Başkanı Hatice Karabulut ve 

yönetimine, Eğitim İş Sendikası Çivril 

şube temsilcisi Abdullah Aydeşkin ve 

CHP Denizli Büyükşehir belediye 

meclis üyesi Koray Eren ile CHP 

Çivril belediye Meclis üyesi Önder 

Karabulut'a teşekkür etti. //Mehtap 

Kayaoğlu 

Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü 
dolayısıyla Denizli'de görev 
yapan medya çalışanları ile 
buluştu.

 Çamlık Parkı'nda düzenlenen 

programa, Denizli Büyükşehir 

Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali 

Marım, Denizli Gazeteciler 

Cemiye� Başkanı Osman Nuri 

Boyacı, Büyükşehir Belediyesi 

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 

Dairesi Başkanı Cenk Öztürk ve 

basın mensupları ka�ldı. 

Denizli Gazeteciler Cemiye� 

Başkanı Osman Nuri Boyacı, 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 

vesilesiyle kendilerini 

unutmayarak böylesi bir 

organizasyonu düzenlediği için 

Başkan Bülent Nuri 

Çavuşoğlu'na teşekkür e�.

“Bu şehrin güzelleşmesi 

sizlerle birlikte olacak”

Denizli Büyükşehir Belediye 

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu 

ise davetlerine icabet eden 

tüm medya mensuplarına 

teşekkür ederek, 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Günü'nü 

kutladı. Başkan Çavuşoğlu, 

“Yaşamın içerisinde zorlu 

mücadeleyle, gecesini 

gündüzüne katan basın 

mensuplarımız ile aynı ortamda 

olmak, aynı havayı paylaşmak 

bizim açımızdan çok keyifli. Bu 

şehrin geleceği de, 

güzelleşmesi de, sorunlarının 

çözülmesi de sizlerle birlikte 

olacak. Sizler elinizi taşın al�na 

koyar, bizleri doğru eleş�rilerle 

yönlendirirseniz ve bu anlamda 

bir çaba içerisinde olursanız, 

emin olun biz bu süreçten keyif 

alırız” dedi.   Konuşmaların 

ardından basın mensupları 

Başkan Çavuşoğlu'na merak 

e�klerini sordu. 

// Haber Merkezi

KAMU HAKKINI GASP EDENLE ÇALIŞMAYACAĞIZ
Ocak ayı meclis toplantısı ikinci birleşiminde işten çıkarılan personel ilgili olarak AK Parti grubunun 
sorularını yanıtlayan Başkan Semih Dere “kamu hakkını gasp edenle çalışmayız” dedi

Gazetecileri Yalnız Bırakmadılar
Çalışan Gazeteciler Gününü unutmayan daire müdürü ve STK temsilcileri gazetemizi ziyaret etti

BAŞKAN ÇAVUŞOĞLU, DENİZLİ 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü'nde ken�e görev yapan medya mensupları ile bir araya geldi

BASINI İLE BİR ARAYA GELDİ

Kamp boyunca, ka�lımcılar 

toplamda 10 saatlik bir eği�m 

programından faydalanacak ve 

programı başarıyla tamamlayanlara 

“Ka�lım Başarı Belgesi” verilecek. 

Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 

Merkezi'nin ikinci ka�nda bulunan 

Denizli Bilim Merkezi'nde 

gerçekleş�rilecek bilim atölyelerine 

ka�lmak isteyen öğrenciler 

h�ps://ebilet.denizli.bel.tr/Default

BilimMerkezi.aspx adresinden 

online rezervasyon işlemlerini 

gerçekleş�rebilecek. 

Kontenjanların sınırlı olduğu bu 

özel programa minik mucitler 

ücretsiz bir şekilde ka�lım 

sağlayabilecek.

Atölye Seçenekleri

7-12 yaş grubu için planlanan 

atölyelerde, teknolojiden tasarıma 

kadar geniş bir yelpazede 

öğrenciler becerilerini geliş�rirken 

eğlenecek:

ROBOGAME KODLAMA ve ÇILGIN 

TASARIMLAR Saat: 10:00 - 12:00 

(20 kişi kontenjan)

UZAY GÜNLÜĞÜ ve RENKLİ 

DENEYLERSaat: 14:00 - 16:00 (20 

kişi kontenjan)

ROBOGAME KODLAMA ve CRAZY 

MATHSaat: 14:00 - 16:00 (20 kişi 

kontenjan)

4-6 yaş grubu minik mucitler ise 

yaş seviyelerine uygun şu 

atölyelere ka�labilecek:

MERAKLI MUCİTLER Saat: 11:00 - 

12:00 ve 13:30 - 14:30 (Her 

oturumda 20 kişi kontenjan) // 

Haber Merkezi

DENİZLİ BİLİM MERKEZİ'NDE 

Denizli Büyükşehir Belediyesi'ne bağlı olarak 
faaliyet gösteren Denizli Bilim Merkezi, yarıyıl 
ta�linde öğrenciler için eşsiz bir bilim deneyimi 
sunuyor.  27-31 Ocak tar ihler i  arasında 
gerçekleşecek olan Kış Bilim Kampı, bilim dolu 
atölyeleriyle minik mucitleri ağırlayacak

KIŞ BİLİM KAMPI HEYECANI!
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9 Ocak Perşembe günü 
yapılan Ocak Ayı meclis 
toplantısında konuşan 
Başkan Semih Dere 
sözleşmesi yenilenmeyen 
personel ile ilgili önemli 
açıklamalarda bulundu. 

Çalışan personel kriterlerinin liyakat ve 

dürüstlük olduğunun altını çizen başkan Dere 

“göreve geldikten sonra hiçbir arkadaşımızı 

işten çıkarmak için özel bir çaba ya da bahane 

aramadık. Kriterimiz liyakat, kamu zamanına 

gösterilen özen, belediyeyi temsil ve dürüstlük. 

Yeni dönemde sözleşmesini yenilemediğimiz 

arkadaşlarla ilgili olarak mecliste bulunan tüm 

partilere detaylı açıklama yaptık” dedi.

Meclis gündeminin altıncı maddesi olarak 

görüşülen tam zamanlı sözleşmeli personelin 

sözleşmelerinin yenilenmesi sırasında Ak Parti 

grubu adına söz alan Ahmet Kocakaplan bazı 

personelin sözleşmelerinin yenilenmesine 

rağmen 4 personelin ilişiğinin neden kesildiğini 

sordu. 

Gündem maddesinin Plan Bütçe 

Komisyonunda görüşülmesi sırasında gruplara 

bilgi verildiğini belirten Başkan Dere “gündem 

maddemiz Plan Bütçe komisyonunda 

görüşüldüğü sırada partilerin grup 

temsilcilerine iş akdi yenilenmeyen arkadaşlar 

hakkında detaylı bilgi verildi. Ancak tekrar 

sorulunca müsaadenizle tekrar etmek 

istiyorum. Biz çalıştığımız mesai 

arkadaşlarımızın hangi dönemde işe 

alındığına, kim tarafından işe alındığına kimin 

referansı ile işe alındığına bakmıyoruz. 

Amacımız uyumlu ve verimli bir şekilde Çivril'e 

hizmet etmek. Hizmet süremizde birlikte yol 

yürüyeceğimiz arkadaşların yaptığı işe olan 

saygısı, iş bilgisi, belediyeyi temsil becerisi, 

kamu zamanına gösterdiği özen ve liyakatine 

bakıyoruz. Komisyonda dediğimiz gibi, iş 

akdini yenilemediğimiz arkadaşlardan bazıları 

mesai saatleri içinde nişanlıları ile belediye 

dışında zaman geçiriyordu. Kamunun 

zamanını çalan, Çivril'e hizmet etmesi 

gerekirken sevgilisi ile nişanlısı ile gezen bir 

personele ihtiyacımız yok. Bazı arkadaşlar 

görev yaptıkları süre içinde sadece iki proje 

hazırlamış, 5 yılda iki tane proje hazırlayan ve 

sadece oturan personele şu an ihtiyacımız 

yok. Belediyeyi sadece gelir kapısı olarak 

gören, sosyal güvence olarak gören bir 

arkadaşa şu an belediyemizde ihtiyaç yok. 

Bunları komisyonda sizlere belge ve delilleri 

ile gösterdik ve izah ettik. Sözleşmeli çalışan 

diğer arkadaşlar görevlerine devam ediyor. Biz 

yeni dönemde işini hakkıyla yerine getirmeyen 

hiçbir personel ile devam etmeyeceğiz. 

Görevini layıkıyla yapmayan personel ile 

çalışmayız. Kamu yararı gözetmeyen, aldığı 

parayı hak etmeyen hiç kimse ile çalışmayız. 

Mesai saatleri içinde işinin başında olmayan 

hiç kimsenin sözleşmesini yenilemeyiz ve 

çalışmayız” dedi. 

Başkan Semih Dere'nin konuşmasının 

ardından meclis oylamasına sunulan madde 

bir ret oyu alırken oy çokluğu ile kabul edildi. 

Gündem maddesine AK parti grubu Plan 

Bütçe Komisyonunda evet oyu verirken 

mecliste Ahmet Kocakaplan ret oyu vererek 

partisinin komisyon ve meclis kararına karşı 

oy kullanmış oldu. // Serap Sofulu 

10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü dolayısıyla 
İlçe Milli Eğitim Müdürü Dr. 
Mehmet Gök, Halk Eğitim 
Müdürü Hayati Çalım, İlçe 
Müftüsü Muhammed Çörekçi, 
Eğitim İş Çivril Şube Başkanı 
Abdullah Aydeşkin, CHP 
Çivril İlçe Başkanı Bedri 
Ataş, CHP Kadın kolları 
Başkanı Hatice Karabulut ile 
CHP Belediye Meclisi üyeleri 
Koray Eren ile Önder 
Karabulut gazetemizi ziyaret 
ederek imtiyaz sahibi Serap 
Sofulu ve çalışanların 
gününü kutladı.

Gün boyu devam eden ziyaretler ile 

10 Ocak gazeteciler gününü kutlayan 

daire amirleri ve STK temsilcileri ile 

CHP İlçe yönetimi ve meclis üyesi 

Koray Eren gazeteciliğin kutsal bir 

görev olduğunun altını çizerek “kamu 

adına çalışan ve kamunun 

bilgilenmesi için çaba sarf eden, 

gazetecilerin gününü kutluyoruz. 

Gayesi kamu olan gazetecilerimize 

görevlerinde başarı ve sağlıklı bir 

yaşam diliyoruz” temennisinde 

bulundular.

Ziyaretten duyduğu memnuniyeti 

dile getiren Genç Çivril Gazetesi 

imtiyaz sahibi Serap Sofulu'da 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler gününde 

gazetecileri yalnız bırakmayan İlçe 

Milli Eğitim Müdürü Dr. Mehmet Gök 

ve Şube müdürleri, İlçe Müftüsü 

Muhammed Çörekçi, İlçe Halk Eğitim 

Merkezi Müdürü Hayati Çalım, CHP 

İlçe Başkanı Bedri Ataş ve 

yönetimine, CHP Kadın Kolları 

Başkanı Hatice Karabulut ve 

yönetimine, Eğitim İş Sendikası Çivril 

şube temsilcisi Abdullah Aydeşkin ve 

CHP Denizli Büyükşehir belediye 

meclis üyesi Koray Eren ile CHP 

Çivril belediye Meclis üyesi Önder 

Karabulut'a teşekkür etti. //Mehtap 

Kayaoğlu 

Denizli Büyükşehir 
Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu, 10 Ocak 
Çalışan Gazeteciler Günü 
dolayısıyla Denizli'de görev 
yapan medya çalışanları ile 
buluştu.

 Çamlık Parkı'nda düzenlenen 

programa, Denizli Büyükşehir 

Belediye Başkanı Bülent Nuri 

Çavuşoğlu, Başkanvekili Ali 

Marım, Denizli Gazeteciler 

Cemiye� Başkanı Osman Nuri 

Boyacı, Büyükşehir Belediyesi 

Basın Yayın ve Halkla İlişkiler 

Dairesi Başkanı Cenk Öztürk ve 

basın mensupları ka�ldı. 

Denizli Gazeteciler Cemiye� 

Başkanı Osman Nuri Boyacı, 10 

Ocak Çalışan Gazeteciler Günü 

vesilesiyle kendilerini 

unutmayarak böylesi bir 

organizasyonu düzenlediği için 

Başkan Bülent Nuri 

Çavuşoğlu'na teşekkür e�.

“Bu şehrin güzelleşmesi 

sizlerle birlikte olacak”

Denizli Büyükşehir Belediye 

Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu 

ise davetlerine icabet eden 

tüm medya mensuplarına 

teşekkür ederek, 10 Ocak 

Çalışan Gazeteciler Günü'nü 

kutladı. Başkan Çavuşoğlu, 

“Yaşamın içerisinde zorlu 

mücadeleyle, gecesini 

gündüzüne katan basın 

mensuplarımız ile aynı ortamda 

olmak, aynı havayı paylaşmak 

bizim açımızdan çok keyifli. Bu 

şehrin geleceği de, 

güzelleşmesi de, sorunlarının 

çözülmesi de sizlerle birlikte 

olacak. Sizler elinizi taşın al�na 

koyar, bizleri doğru eleş�rilerle 

yönlendirirseniz ve bu anlamda 

bir çaba içerisinde olursanız, 

emin olun biz bu süreçten keyif 

alırız” dedi.   Konuşmaların 

ardından basın mensupları 

Başkan Çavuşoğlu'na merak 

e�klerini sordu. 

// Haber Merkezi

KAMU HAKKINI GASP EDENLE ÇALIŞMAYACAĞIZ
Ocak ayı meclis toplantısı ikinci birleşiminde işten çıkarılan personel ilgili olarak AK Parti grubunun 
sorularını yanıtlayan Başkan Semih Dere “kamu hakkını gasp edenle çalışmayız” dedi

Gazetecileri Yalnız Bırakmadılar
Çalışan Gazeteciler Gününü unutmayan daire müdürü ve STK temsilcileri gazetemizi ziyaret etti

BAŞKAN ÇAVUŞOĞLU, DENİZLİ 

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 10 Ocak Çalışan 
Gazeteciler Günü'nde ken�e görev yapan medya mensupları ile bir araya geldi

BASINI İLE BİR ARAYA GELDİ

Kamp boyunca, ka�lımcılar 

toplamda 10 saatlik bir eği�m 

programından faydalanacak ve 

programı başarıyla tamamlayanlara 

“Ka�lım Başarı Belgesi” verilecek. 

Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 

Merkezi'nin ikinci ka�nda bulunan 

Denizli Bilim Merkezi'nde 

gerçekleş�rilecek bilim atölyelerine 

ka�lmak isteyen öğrenciler 

h�ps://ebilet.denizli.bel.tr/Default

BilimMerkezi.aspx adresinden 

online rezervasyon işlemlerini 

gerçekleş�rebilecek. 

Kontenjanların sınırlı olduğu bu 

özel programa minik mucitler 

ücretsiz bir şekilde ka�lım 

sağlayabilecek.

Atölye Seçenekleri

7-12 yaş grubu için planlanan 

atölyelerde, teknolojiden tasarıma 

kadar geniş bir yelpazede 

öğrenciler becerilerini geliş�rirken 

eğlenecek:

ROBOGAME KODLAMA ve ÇILGIN 

TASARIMLAR Saat: 10:00 - 12:00 

(20 kişi kontenjan)

UZAY GÜNLÜĞÜ ve RENKLİ 

DENEYLERSaat: 14:00 - 16:00 (20 

kişi kontenjan)

ROBOGAME KODLAMA ve CRAZY 

MATHSaat: 14:00 - 16:00 (20 kişi 

kontenjan)

4-6 yaş grubu minik mucitler ise 

yaş seviyelerine uygun şu 

atölyelere ka�labilecek:

MERAKLI MUCİTLER Saat: 11:00 - 

12:00 ve 13:30 - 14:30 (Her 

oturumda 20 kişi kontenjan) // 

Haber Merkezi

DENİZLİ BİLİM MERKEZİ'NDE 

Denizli Büyükşehir Belediyesi'ne bağlı olarak 
faaliyet gösteren Denizli Bilim Merkezi, yarıyıl 
ta�linde öğrenciler için eşsiz bir bilim deneyimi 
sunuyor.  27-31 Ocak tar ihler i  arasında 
gerçekleşecek olan Kış Bilim Kampı, bilim dolu 
atölyeleriyle minik mucitleri ağırlayacak

KIŞ BİLİM KAMPI HEYECANI!
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Denizli Büyükşehir 
Belediyesi ev 
sahipliğinde 
düzenlenen 
Sürdürülebilir Su 
Yönetimi ve Kuraklıkla 
Mücadele toplantısında 
konuşan Başkan 
Çavuşoğlu,  “Dünya 
bize babamızdan miras 
değil, çocuklarımızın 
emanetidir” dedi.

Denizli Büyükşehir Belediyesi ev 
sahipliğinde düzenlenen Sürdürülebilir Su 
Yönetimi ve Kuraklıkla Mücadele toplantısı, 
su kaynaklarının geleceğini korumak adına 
kritik çözüm önerilerinin tartışılmasına sahne 
oldu.

Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde yapılan toplantıya Denizli 
Büyükşehir Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Genel Sekreter Bülent Bozbaş, DESKİ Genel 
Müdürü Egemen Emre Beşli, ilçe belediye 
başkanları, su yönetimi konusunda çalışan 
kurumların temsilcileri ve akademisyenler 
katıldı. Programın açılış konuşmasını yapan 
DESKİ Genel Müdürü Egemen Emre Beşli, 
iklim değişikliği ve kuraklık sonucu tüm 
dünya ve Türkiye'nin yanı sıra, Denizli'nin de 
bu durumdan ciddi bir şekilde etkilendiğini 

söyledi. Beşli, “DESKİ olarak geçtiğimiz yaz 
suyun yönetimiyle ilgili şunu fark ettik. Su 
yönetimi denilince sadece DESKİ'nin 
sorumlu olmadığı tüm paydaşların, odaların, 
muhtarlıkların, kurum ve kuruluşların, 
üniversitenin ve aslında hepimizin sorumlu 
olduğunu gördük. Yaşam kaynağı olan suyun 
sürdürülebilirliğinin çözümünde el birliğiyle 
hareket etmemiz inancıyla bu toplantıyı 
organize ettik. Güzel sonuçların ortaya 
çıkacağı bir toplantı olmasını diliyor, hepinize 
katılımlarınızdan dolayı teşekkür ediyorum” 
dedi.

Başkan Çavuşoğlu geçtiğimiz yaz yaşanan 
su krizine dikkati çekti

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise, ikim değişikliği ve 
kuraklık tehlikesinin farkında olduklarını ve 
sürdürülebilir su yönetimi sürecinin birlikte 
yönetilmesinin çok kıymetli olduğunu ifade 
ederek, tüm katılımcılara teşekkür etti. 
Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Göreve 
geldiğimizden bu yana su konusunda 
hassasiyet gösteriyoruz. Geçen sene yaz 
sonuna doğru barajımızdaki suyu 
kullanamaz hale geldik. Aynı zamanda 
tarımsal sulama nedeniyle de Honaz'da 
büyük bir sıkıntının içine düştük.  O dönemde 
başta çiftçilerimizin fedakarca gayretleri ile 
Honaz Belediye Başkanımız ve DESKİ 
Genel Müdürümüzün çabalarıyla bu sorunu 
kangren haline gelmeden çözdük” diye 
konuştu.

Kurakçıl peyzaj dönemi başladı

Suyu doğru yönetmek için özel bir çaba 
gösterilmesi gerektiğine dikkati çeken 
Başkan Çavuşoğlu, “Özellikle peyzaj 
konusunda bir yol aldık. Yolda giderken 

görüyorsunuz orta refüjlerden başlayarak 
daha az su isteyen ve belli bir süre sonra su 
istemeyen bitki dönemine başladık, kurak 
peyzaj dönemine geçtik. Kentin pek çok 
noktasında yer alan yamaçlarımızda aşırı su 
tüketimine yol açan çimlik alanlarımızda 
yapay çime geçiyoruz. Şehri tasarrufa davet 
ediyoruz. Sondaj konusunda hassasiyet 
gösteriyoruz. Aşırı tüketimin önüne geçmek 
için bazı uygulamalar başlattık” dedi.  
Başkan Çavuşoğlu konuşmasında şu 
ifadeleri kullandı: “Sizlerin öneri ve fikirleri 
bizim için çok değerli. Daha doğru, daha 
düzgün ve geleceğe bırakabileceğimiz su 
politikasının olmasını çok önemsiyoruz. Bu 
dünya bizim babamızın mirası değil, 
çocuklarımızın emaneti olduğunu biliyoruz. 
Ortak, güzel bir çalışmayı başaracağımıza 
inanıyorum, katkı ve görüşleriniz için 
şimdiden teşekkür ediyorum.”     

İlk oturumda iklim değişikliği ele alındı

Toplantının ilk oturumu, moderatörlüğünü 

Prof. Dr. Halil Kumsar'ın üstlendiği "İklim 
Değişikliğinin Su Kaynakları Üzerindeki Etkisi 
ve Sürdürülebilir Su Yönetimi" başlığı altında 
gerçekleştirildi. Oturumda, DESKİ İçme Suyu 
ve Kanalizasyon Dairesi Başkanı Tuncay 
Koca, Denizli'nin mevcut su yönetimi üzerine 
detaylı bir sunum yaptı. Mevcut durum 
üzerine yapılan tartışmalar, uzmanların görüş 
ve önerileri ile zenginleşti.

Çözüm önerileri masaya yatırıldı

Programın ikinci oturumunda ise kuraklıkla 
mücadele yöntemleri ve su yönetimi üzerine 
çözüm önerileri tartışıldı. Kuraklığın su 
kaynaklarına etkisi konusunda yeni 
yöntemler ve yenilikçi uygulamalar 
değerlendirildi. Son bölümde, Denizli için 
sürdürülebilir su yönetimi kapsamında 
alternatif çözüm önerileri tartışıldı. 
Katılımcılar, uzun vadede Denizli'nin su 
kaynaklarını koruma ve kullanma stratejileri 
üzerine önemli fikirler sundu. // Haber 
Merkezi

 Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Türkiye'nin deniz haberleşmesinin 
yerli ve millî NAVTEX sistemi ile 
güçlendirildiğini duyurdu. Sistemin seyir ve 
hava durumu gibi bilgileri denizcilere ileterek 
haberleşme güvenliğini artıracağını belirten 
Bakan Uraloğlu, 2025 itibariyle yeni sistem 
üzerinden NAVTEX mesajlarının 
yayınlanmaya başladığını ifade etti.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Deniz Haberleşme Sistemlerinin 
Modernizasyonu Projesi kapsamında 
Aselsan tarafından yerli ve millî olarak 
geliştirilen NAVTEX'i (Navigational Telex) 
devreye aldıklarını bildirdi. Bakan Uraloğlu, 

sistemin denizcilik alanında güvenlik, seyir 
ve hava durumu ile ilgili kritik bilgilerin 
denizcilere iletilmesini sağlayan otomatik bir 
mesajlaşma sistemi olduğunu bildirdi.

Bakan Uraloğlu, Kıyı Emniyeti Genel 
Müdürlüğünün 2023-2025 dönemi yatırım 
programı kapsamında başlatılan Deniz 
Haberleşme Sistemlerinin Modernizasyonu 
Projesi'nin, Cumhurbaşkanlığı Strateji ve 
Bütçe Başkanlığı Yatırım Programı'na dahil 
edildiğini ve projenin, ASELSAN ile 
imzalanan sözleşme doğrultusunda iki faz 
olarak gerçekleştirildiğini ifade etti.

“2025 Yılı İtibariyle, Yeni Sistem Üzerinden 
NAVTEX Mesajları Yayınlanmaya Başladı.”

Projenin ilk fazı olan Operasyon Merkezi 
ve Navtex istasyonlarının kurulumunun 
2023 yılı mayıs ayında başladığını 
anımsatan Bakan Uraloğlu, “2024 yılı 
sonunda ise projenin geçici kabul testleri 
başarıyla tamamlandı ve 2025 yılı itibariyle, 
yeni sistem üzerinden NAVTEX mesajları 
yayınlanmaya başladı. Proje, deniz 
haberleşmesinin güvenliğini ve verimliliğini 
artırmayı hedeflerken denizcilik sektörü için 
de önemli bir adım oldu.” dedi.

Uraloğlu ayrıca 2025 yılı sonunda 
tamamlanacak 2. fazda ise VHF, MF ve HF 
İstasyonlarının modernizasyonunun 
gerçekleştirileceğini bildirdi.

“Standartlara Uygun Olarak Uluslararası ve 
Ulusal Frekans Bandında Metin Mesajları 
Gönderilebiliyor”

NAVTEX'in, denizcilik alanında güvenlik, 
seyir ve hava durumu ile ilgili kritik bilgilerin 
denizcilere iletilmesini sağlayan otomatik bir 
mesajlaşma sistemi olduğunu vurgulayan 
Bakan Uraloğlu, “NAVTEX, Uluslararası 
Telekomünikasyon Birliği (ITU) tarafından 
belirlenen standartlara uygun olarak 
uluslararası 518 kHz ve ulusal 490 kHz 
frekans bandında, metin mesajları 
gönderebilmektedir. Sistem denizcilerin 
güvenli seyir yapabilmesi için önemli bilgilere 
erişim sağlıyor.” ifadelerini kullandı.

“Yeni Altyapı ile Daha Güvenli, Verimli ve 
Hızlı Bir NAVTEX Hizmeti Sağlanıyor”

Bakan Uraloğlu, NAVTEX sisteminin, 
Türkiye'deki 4 adet NAVTEX İstasyonu 
tarafından yayınlandığını da kaydederek 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Sistem denizcilere kurtarma operasyonları 
veya tehlikeli durumlar için acil durum 

mesajları, fırtına ve benzeri durumlar için 
meteorolojik uyarılar, sahil güvenlik ve kanal 
durumu gibi seyir uyarıları, denizcilik ve 
güvenlikle ilgili bilgilendirmeler yapmaktadır. 
NAVTEX mesajları, otomatik alıcı cihazları ile 
deniz araçlarında alınıyor ve alıcılar, 
önceden belirlenen bölgelerdeki tüm önemli 
mesajları almak için sürekli olarak bu verileri 
dinliyor. Proje kapsamında yapılan 
güncellemelerle yeni altyapı ile daha güvenli, 
verimli ve hızlı bir NAVTEX hizmeti 
sağlanıyor.” // Haber Merkezi

Denizli Organize 
Sanayi Bölge 
Müdürlüğü ve İl Afet ve 
Acil Durum Müdürlüğü 
(AFAD) işbirliğinde 
'Sivil Savunma Planı ve 
Afet Farkındalık Eğitimi' 
düzenlendi. 

Bölge Müdürlüğü Konferans Salonu'nda 
gerçekleştirilen eğitimeAFAD Afet Acil Durum 
Yönetim Merkezi Şube Müdürü Hüseyin 
Elbeyi, Şef Esen Apaki, Sosyal Çalışmacı 

Derya Bodur, bölgede yer alan sanayiciler ve 
firma temsilcileri katıldı. Eğitimin açılış 
konuşmasını gerçekleştiren Denizli OSB 
İtfaiye Müdürü İsa Bay, katılımcılara afetlere 
karşı hazırlıklı olmanın öneminden söz etti. 

AFAD Afet Acil Durum Yönetim Merkezi 
Şube MüdürüHüseyin Elbeyi, eğitimde 
konuşmacı olarak yer alırken, afet bilinci, 
afetlere yönelik öncesi, sırası ve sonrasında 
yapılması gerekenler ile ilgili sunum 
gerçekleştirdi. 

Şef Esen Apaki ise sivil savunma planı 
hazırlama yöntemleri, onay süreci, 
yönetmelikler gibi konularda bilgiler verdi. 

Eğitimin sonunda katılımcılar merak ettikleri 
soruları sorma imkanı buldu. // Haber Merkezi

Merkezefendi 
Belediyesi, 
vatandaşlara yerinde 
hizmet sunmak ve afet 

durumlarında gezici 
destek sağlamak 
amacıyla geliştirdiği 
Mobil Hizmet Araçları 

projesinde önemli bir 
adım attı.

Merkezefendi Belediyesi, sosyal 
belediyecilik anlayışı ile çalışmalarına devam 
ediyor. Merkezefendi Belediyesi'nce hayata 
geçirilen Mobil Aşevi, ihtiyaç duyulan 
bölgelere ulaşarak vatandaşlara sıcak yemek 
desteği sağlayacak. Aynı zamanda olası bir 
afet veya acil durumda, afetzedelere hızlı bir 
şekilde ulaşarak sıcak yemek imkanı 
sunacak.

Özellikle ekonomik zorluklar yaşayan ya da 
yemek hazırlama imkânı bulunmayan 
vatandaşlar için büyük bir kolaylık 

sağlayacak olan Mobil Aşevi, belediyenin 
sosyal dayanışma projelerine yeni bir boyut 
kazandıracak.

“MOBİL AŞEVİ İLE DERTLERE DERMAN 
OLACAĞIZ”

Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, “İlçemizin her bir noktasına hizmeti 
ulaştırma hedefiyle çıktığımız bu yolda, Mobil 
Hizmet Araçlarımızdan ilki olan Mobil 
Aşevi'mizi teslim aldık. Hemşerilerimizin 
ihtiyaçlarını her koşulda karşılamak için 
çalışmaya devam edeceğiz. Olası afet 
durumlarında ise Mobil Aşevi'mizle sıcak 
yemek ulaştırarak dayanışmamızı 
sürdüreceğiz. Her şey Merkezefendimiz için!” 
dedi. // Haber Merkezi

DENİZLİ'DE SUYUN GELECEĞİ KONUŞULDU

Chp'li şeref arpacı, denizli'de huzurevi 

eleştirisine dikkat çekerek, akp hükümetini 

eleştirdi. Arpacı, “5'li çeteye milyarlar 

akıtanlar, yaşlılarımızı yok sayıyor” dedi.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, 

TBMM Genel Kurulu'nda yaptığı 

konuşmada Denizli'deyaşanan huzurevi 

sorununa ve AKP hükümetinin 

sorumsuzluğuna dikkat çekti. Arpacı, 

huzurevlerinin deprem yönetmeliğine 

uygun olmaması nedeniyle kayıtların 

durdurulduğunu ve 200'den fazla yaşlının 

huzurevinde yer bulabilmek için sıra 

beklediğini belirterek, AKP hükümetini 

eleştirdi.

Arpacı, konuşmasında şu ifadeleri 

kullandı:

“Denizli'de 200'den fazla yaşlımız 

huzurevinde bir yer bulabilmek için sıra 

bekliyor. AKP Hükûmeti işçiyi, çiftçiyi, 

memuru, emekliyi yok saydığı gibi 

yaşlılarımızı da yok sayıyor. Denizli ve 

Çivril'de huzurevleri deprem yönetmeliğine 

uygun olmadığı için kayıt kabul edemiyor. 

"5'li Çeteye Milyarlar Var, Yaşlılarımıza 

Yok!"

Yirmi iki yıldır iktidarda olan AKP 

Hükûmeti bu sorunu çözmek için hiçbir şey 

yapmıyor, devlet görevini yerine getirmiyor. 

Diğer bakanlıklar gibi Aile ve Sosyal 

Hizmetler Bakanlığı da bütçesinden 

Denizli'ye, Denizlililere pay aktarmıyor. Ey 

AKP! Ey iktidar! Yaşlılarımızın yaşam hakkı 

bağışlara değil sosyal devlet ilkelerine 

dayanmalıdır. 5'li çeteye milyarlar akıtanlar, 

özel şirketlerle pırlanta anlaşması yapanlar; 

yaşlılarımızı yok saymayın, hak ettiği 

değeri verin” // Haber Merkezi

DENİZLİ'YE BÜTÇE YOK, YAŞLILARIMIZ YOK SAYILIYOR
“200 yaşlı huzurevi için yer bekliyor, akp hiçbir şey yapmıyor”

MERKEZEFENDİ BELEDİYESİ'NİN MOBİL AŞEVİ HİZMETE HAZIR

YERLİ VE MİLLİ NAVTEX HAZIR
“2025 yılı itibariyle, yeni sistem üzerinden navtex mesajları yayınlanmaya başladı”

SİVİL SAVUNMA PLANI VE
AFET FARKINDALIĞI EĞİTİMİ
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Denizli Büyükşehir 
Belediyesi ev 
sahipliğinde 
düzenlenen 
Sürdürülebilir Su 
Yönetimi ve Kuraklıkla 
Mücadele toplantısında 
konuşan Başkan 
Çavuşoğlu,  “Dünya 
bize babamızdan miras 
değil, çocuklarımızın 
emanetidir” dedi.

Denizli Büyükşehir Belediyesi ev 
sahipliğinde düzenlenen Sürdürülebilir Su 
Yönetimi ve Kuraklıkla Mücadele toplantısı, 
su kaynaklarının geleceğini korumak adına 
kritik çözüm önerilerinin tartışılmasına sahne 
oldu.

Nihat Zeybekci Kongre ve Kültür 
Merkezi'nde yapılan toplantıya Denizli 
Büyükşehir Başkanı Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Genel Sekreter Bülent Bozbaş, DESKİ Genel 
Müdürü Egemen Emre Beşli, ilçe belediye 
başkanları, su yönetimi konusunda çalışan 
kurumların temsilcileri ve akademisyenler 
katıldı. Programın açılış konuşmasını yapan 
DESKİ Genel Müdürü Egemen Emre Beşli, 
iklim değişikliği ve kuraklık sonucu tüm 
dünya ve Türkiye'nin yanı sıra, Denizli'nin de 
bu durumdan ciddi bir şekilde etkilendiğini 

söyledi. Beşli, “DESKİ olarak geçtiğimiz yaz 
suyun yönetimiyle ilgili şunu fark ettik. Su 
yönetimi denilince sadece DESKİ'nin 
sorumlu olmadığı tüm paydaşların, odaların, 
muhtarlıkların, kurum ve kuruluşların, 
üniversitenin ve aslında hepimizin sorumlu 
olduğunu gördük. Yaşam kaynağı olan suyun 
sürdürülebilirliğinin çözümünde el birliğiyle 
hareket etmemiz inancıyla bu toplantıyı 
organize ettik. Güzel sonuçların ortaya 
çıkacağı bir toplantı olmasını diliyor, hepinize 
katılımlarınızdan dolayı teşekkür ediyorum” 
dedi.

Başkan Çavuşoğlu geçtiğimiz yaz yaşanan 
su krizine dikkati çekti

Denizli Büyükşehir Belediye Başkanı Bülent 
Nuri Çavuşoğlu ise, ikim değişikliği ve 
kuraklık tehlikesinin farkında olduklarını ve 
sürdürülebilir su yönetimi sürecinin birlikte 
yönetilmesinin çok kıymetli olduğunu ifade 
ederek, tüm katılımcılara teşekkür etti. 
Başkan Bülent Nuri Çavuşoğlu, “Göreve 
geldiğimizden bu yana su konusunda 
hassasiyet gösteriyoruz. Geçen sene yaz 
sonuna doğru barajımızdaki suyu 
kullanamaz hale geldik. Aynı zamanda 
tarımsal sulama nedeniyle de Honaz'da 
büyük bir sıkıntının içine düştük.  O dönemde 
başta çiftçilerimizin fedakarca gayretleri ile 
Honaz Belediye Başkanımız ve DESKİ 
Genel Müdürümüzün çabalarıyla bu sorunu 
kangren haline gelmeden çözdük” diye 
konuştu.

Kurakçıl peyzaj dönemi başladı

Suyu doğru yönetmek için özel bir çaba 
gösterilmesi gerektiğine dikkati çeken 
Başkan Çavuşoğlu, “Özellikle peyzaj 
konusunda bir yol aldık. Yolda giderken 

görüyorsunuz orta refüjlerden başlayarak 
daha az su isteyen ve belli bir süre sonra su 
istemeyen bitki dönemine başladık, kurak 
peyzaj dönemine geçtik. Kentin pek çok 
noktasında yer alan yamaçlarımızda aşırı su 
tüketimine yol açan çimlik alanlarımızda 
yapay çime geçiyoruz. Şehri tasarrufa davet 
ediyoruz. Sondaj konusunda hassasiyet 
gösteriyoruz. Aşırı tüketimin önüne geçmek 
için bazı uygulamalar başlattık” dedi.  
Başkan Çavuşoğlu konuşmasında şu 
ifadeleri kullandı: “Sizlerin öneri ve fikirleri 
bizim için çok değerli. Daha doğru, daha 
düzgün ve geleceğe bırakabileceğimiz su 
politikasının olmasını çok önemsiyoruz. Bu 
dünya bizim babamızın mirası değil, 
çocuklarımızın emaneti olduğunu biliyoruz. 
Ortak, güzel bir çalışmayı başaracağımıza 
inanıyorum, katkı ve görüşleriniz için 
şimdiden teşekkür ediyorum.”     

İlk oturumda iklim değişikliği ele alındı

Toplantının ilk oturumu, moderatörlüğünü 

Prof. Dr. Halil Kumsar'ın üstlendiği "İklim 
Değişikliğinin Su Kaynakları Üzerindeki Etkisi 
ve Sürdürülebilir Su Yönetimi" başlığı altında 
gerçekleştirildi. Oturumda, DESKİ İçme Suyu 
ve Kanalizasyon Dairesi Başkanı Tuncay 
Koca, Denizli'nin mevcut su yönetimi üzerine 
detaylı bir sunum yaptı. Mevcut durum 
üzerine yapılan tartışmalar, uzmanların görüş 
ve önerileri ile zenginleşti.

Çözüm önerileri masaya yatırıldı

Programın ikinci oturumunda ise kuraklıkla 
mücadele yöntemleri ve su yönetimi üzerine 
çözüm önerileri tartışıldı. Kuraklığın su 
kaynaklarına etkisi konusunda yeni 
yöntemler ve yenilikçi uygulamalar 
değerlendirildi. Son bölümde, Denizli için 
sürdürülebilir su yönetimi kapsamında 
alternatif çözüm önerileri tartışıldı. 
Katılımcılar, uzun vadede Denizli'nin su 
kaynaklarını koruma ve kullanma stratejileri 
üzerine önemli fikirler sundu. // Haber 
Merkezi

 Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Türkiye'nin deniz haberleşmesinin 
yerli ve millî NAVTEX sistemi ile 
güçlendirildiğini duyurdu. Sistemin seyir ve 
hava durumu gibi bilgileri denizcilere ileterek 
haberleşme güvenliğini artıracağını belirten 
Bakan Uraloğlu, 2025 itibariyle yeni sistem 
üzerinden NAVTEX mesajlarının 
yayınlanmaya başladığını ifade etti.

Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir 
Uraloğlu, Deniz Haberleşme Sistemlerinin 
Modernizasyonu Projesi kapsamında 
Aselsan tarafından yerli ve millî olarak 
geliştirilen NAVTEX'i (Navigational Telex) 
devreye aldıklarını bildirdi. Bakan Uraloğlu, 

sistemin denizcilik alanında güvenlik, seyir 
ve hava durumu ile ilgili kritik bilgilerin 
denizcilere iletilmesini sağlayan otomatik bir 
mesajlaşma sistemi olduğunu bildirdi.

Bakan Uraloğlu, Kıyı Emniyeti Genel 
Müdürlüğünün 2023-2025 dönemi yatırım 
programı kapsamında başlatılan Deniz 
Haberleşme Sistemlerinin Modernizasyonu 
Projesi'nin, Cumhurbaşkanlığı Strateji ve 
Bütçe Başkanlığı Yatırım Programı'na dahil 
edildiğini ve projenin, ASELSAN ile 
imzalanan sözleşme doğrultusunda iki faz 
olarak gerçekleştirildiğini ifade etti.

“2025 Yılı İtibariyle, Yeni Sistem Üzerinden 
NAVTEX Mesajları Yayınlanmaya Başladı.”

Projenin ilk fazı olan Operasyon Merkezi 
ve Navtex istasyonlarının kurulumunun 
2023 yılı mayıs ayında başladığını 
anımsatan Bakan Uraloğlu, “2024 yılı 
sonunda ise projenin geçici kabul testleri 
başarıyla tamamlandı ve 2025 yılı itibariyle, 
yeni sistem üzerinden NAVTEX mesajları 
yayınlanmaya başladı. Proje, deniz 
haberleşmesinin güvenliğini ve verimliliğini 
artırmayı hedeflerken denizcilik sektörü için 
de önemli bir adım oldu.” dedi.

Uraloğlu ayrıca 2025 yılı sonunda 
tamamlanacak 2. fazda ise VHF, MF ve HF 
İstasyonlarının modernizasyonunun 
gerçekleştirileceğini bildirdi.

“Standartlara Uygun Olarak Uluslararası ve 
Ulusal Frekans Bandında Metin Mesajları 
Gönderilebiliyor”

NAVTEX'in, denizcilik alanında güvenlik, 
seyir ve hava durumu ile ilgili kritik bilgilerin 
denizcilere iletilmesini sağlayan otomatik bir 
mesajlaşma sistemi olduğunu vurgulayan 
Bakan Uraloğlu, “NAVTEX, Uluslararası 
Telekomünikasyon Birliği (ITU) tarafından 
belirlenen standartlara uygun olarak 
uluslararası 518 kHz ve ulusal 490 kHz 
frekans bandında, metin mesajları 
gönderebilmektedir. Sistem denizcilerin 
güvenli seyir yapabilmesi için önemli bilgilere 
erişim sağlıyor.” ifadelerini kullandı.

“Yeni Altyapı ile Daha Güvenli, Verimli ve 
Hızlı Bir NAVTEX Hizmeti Sağlanıyor”

Bakan Uraloğlu, NAVTEX sisteminin, 
Türkiye'deki 4 adet NAVTEX İstasyonu 
tarafından yayınlandığını da kaydederek 
sözlerini şöyle sürdürdü:

“Sistem denizcilere kurtarma operasyonları 
veya tehlikeli durumlar için acil durum 

mesajları, fırtına ve benzeri durumlar için 
meteorolojik uyarılar, sahil güvenlik ve kanal 
durumu gibi seyir uyarıları, denizcilik ve 
güvenlikle ilgili bilgilendirmeler yapmaktadır. 
NAVTEX mesajları, otomatik alıcı cihazları ile 
deniz araçlarında alınıyor ve alıcılar, 
önceden belirlenen bölgelerdeki tüm önemli 
mesajları almak için sürekli olarak bu verileri 
dinliyor. Proje kapsamında yapılan 
güncellemelerle yeni altyapı ile daha güvenli, 
verimli ve hızlı bir NAVTEX hizmeti 
sağlanıyor.” // Haber Merkezi

Denizli Organize 
Sanayi Bölge 
Müdürlüğü ve İl Afet ve 
Acil Durum Müdürlüğü 
(AFAD) işbirliğinde 
'Sivil Savunma Planı ve 
Afet Farkındalık Eğitimi' 
düzenlendi. 

Bölge Müdürlüğü Konferans Salonu'nda 
gerçekleştirilen eğitimeAFAD Afet Acil Durum 
Yönetim Merkezi Şube Müdürü Hüseyin 
Elbeyi, Şef Esen Apaki, Sosyal Çalışmacı 

Derya Bodur, bölgede yer alan sanayiciler ve 
firma temsilcileri katıldı. Eğitimin açılış 
konuşmasını gerçekleştiren Denizli OSB 
İtfaiye Müdürü İsa Bay, katılımcılara afetlere 
karşı hazırlıklı olmanın öneminden söz etti. 

AFAD Afet Acil Durum Yönetim Merkezi 
Şube MüdürüHüseyin Elbeyi, eğitimde 
konuşmacı olarak yer alırken, afet bilinci, 
afetlere yönelik öncesi, sırası ve sonrasında 
yapılması gerekenler ile ilgili sunum 
gerçekleştirdi. 

Şef Esen Apaki ise sivil savunma planı 
hazırlama yöntemleri, onay süreci, 
yönetmelikler gibi konularda bilgiler verdi. 

Eğitimin sonunda katılımcılar merak ettikleri 
soruları sorma imkanı buldu. // Haber Merkezi

Merkezefendi 
Belediyesi, 
vatandaşlara yerinde 
hizmet sunmak ve afet 

durumlarında gezici 
destek sağlamak 
amacıyla geliştirdiği 
Mobil Hizmet Araçları 

projesinde önemli bir 
adım attı.

Merkezefendi Belediyesi, sosyal 
belediyecilik anlayışı ile çalışmalarına devam 
ediyor. Merkezefendi Belediyesi'nce hayata 
geçirilen Mobil Aşevi, ihtiyaç duyulan 
bölgelere ulaşarak vatandaşlara sıcak yemek 
desteği sağlayacak. Aynı zamanda olası bir 
afet veya acil durumda, afetzedelere hızlı bir 
şekilde ulaşarak sıcak yemek imkanı 
sunacak.

Özellikle ekonomik zorluklar yaşayan ya da 
yemek hazırlama imkânı bulunmayan 
vatandaşlar için büyük bir kolaylık 

sağlayacak olan Mobil Aşevi, belediyenin 
sosyal dayanışma projelerine yeni bir boyut 
kazandıracak.

“MOBİL AŞEVİ İLE DERTLERE DERMAN 
OLACAĞIZ”

Merkezefendi Belediye Başkanı Şeniz 
Doğan, “İlçemizin her bir noktasına hizmeti 
ulaştırma hedefiyle çıktığımız bu yolda, Mobil 
Hizmet Araçlarımızdan ilki olan Mobil 
Aşevi'mizi teslim aldık. Hemşerilerimizin 
ihtiyaçlarını her koşulda karşılamak için 
çalışmaya devam edeceğiz. Olası afet 
durumlarında ise Mobil Aşevi'mizle sıcak 
yemek ulaştırarak dayanışmamızı 
sürdüreceğiz. Her şey Merkezefendimiz için!” 
dedi. // Haber Merkezi

DENİZLİ'DE SUYUN GELECEĞİ KONUŞULDU

Chp'li şeref arpacı, denizli'de huzurevi 

eleştirisine dikkat çekerek, akp hükümetini 

eleştirdi. Arpacı, “5'li çeteye milyarlar 

akıtanlar, yaşlılarımızı yok sayıyor” dedi.

CHP Denizli Milletvekili Şeref Arpacı, 

TBMM Genel Kurulu'nda yaptığı 

konuşmada Denizli'deyaşanan huzurevi 

sorununa ve AKP hükümetinin 

sorumsuzluğuna dikkat çekti. Arpacı, 

huzurevlerinin deprem yönetmeliğine 

uygun olmaması nedeniyle kayıtların 

durdurulduğunu ve 200'den fazla yaşlının 

huzurevinde yer bulabilmek için sıra 

beklediğini belirterek, AKP hükümetini 

eleştirdi.

Arpacı, konuşmasında şu ifadeleri 

kullandı:

“Denizli'de 200'den fazla yaşlımız 

huzurevinde bir yer bulabilmek için sıra 

bekliyor. AKP Hükûmeti işçiyi, çiftçiyi, 

memuru, emekliyi yok saydığı gibi 

yaşlılarımızı da yok sayıyor. Denizli ve 

Çivril'de huzurevleri deprem yönetmeliğine 

uygun olmadığı için kayıt kabul edemiyor. 

"5'li Çeteye Milyarlar Var, Yaşlılarımıza 

Yok!"

Yirmi iki yıldır iktidarda olan AKP 

Hükûmeti bu sorunu çözmek için hiçbir şey 

yapmıyor, devlet görevini yerine getirmiyor. 

Diğer bakanlıklar gibi Aile ve Sosyal 

Hizmetler Bakanlığı da bütçesinden 

Denizli'ye, Denizlililere pay aktarmıyor. Ey 

AKP! Ey iktidar! Yaşlılarımızın yaşam hakkı 

bağışlara değil sosyal devlet ilkelerine 

dayanmalıdır. 5'li çeteye milyarlar akıtanlar, 

özel şirketlerle pırlanta anlaşması yapanlar; 

yaşlılarımızı yok saymayın, hak ettiği 

değeri verin” // Haber Merkezi

DENİZLİ'YE BÜTÇE YOK, YAŞLILARIMIZ YOK SAYILIYOR
“200 yaşlı huzurevi için yer bekliyor, akp hiçbir şey yapmıyor”

MERKEZEFENDİ BELEDİYESİ'NİN MOBİL AŞEVİ HİZMETE HAZIR

YERLİ VE MİLLİ NAVTEX HAZIR
“2025 yılı itibariyle, yeni sistem üzerinden navtex mesajları yayınlanmaya başladı”

SİVİL SAVUNMA PLANI VE
AFET FARKINDALIĞI EĞİTİMİ
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TAM DESTEK, KESİN SONUÇ

Başkan Ertemur, “Halkımıza verdiğimiz 
sözleri yerine getirmenin mutluluğunu 
yaşıyoruz. Hizmetlerimiz artarak devam 
edecek” dedi.

İlk olarak Ağustos ayının başında Aktepe ve 

Karşıyaka mahallelerinde halkın hizmetine 
sunulan Halk Ekmek büfelerine, kısa zaman 
aralıklarıyla Dokuzkavaklar, Anafartalar, 
Deliktaş, Fatih ve Cumhuriyet, Hürriyet 
mahalleleri eklenmişti. 2024 yılında 8 
mahalleye halk ekmek hizmeti 
götürdüklerinin altını çizen Pamukkale 
Belediye Başkanı Ali Rıza Ertemur, 2025 
yılının ilk günlerinde de Kayıhan'a Halk 
Ekmek büfesi açıldığı açıkladı.  “Yepyeni bir 
yıla girmenin heyecanıyla, bizler yeni 
projelerimiz için sabırsızlanıyoruz” diyen 
Başkan Ertemur, “Halk Ekmek büfesi 
açacağımızın sözünü seçim sürecinde 
halkımıza vermiştik. Şu anda verdiğim sözü 
tutmanın mutluluğunu yaşıyoruz. Halk ekmek 
büfe sayımız dokuza ulaştı. 
Vatandaşlarımızdan çok güzel geri dönüşüm 
alıyoruz. Bu yaptığımız işin doğruluğunu da 

ispatlıyor. Her zaman söylediğim bir şey var 
ki, Pamukkale'miz hak ettiği değeri alacak. 
Pamukkale Belediyesi olarak, var olan 
hizmetlerin kalitesinin artırarak ve yepyeni 
projelerle halkımıza hizmete hazırız. 
Pamukkale için değişim zamanı başladı. 
Pamukkale'mizi her geçen gün daha da iyi 
noktalara taşıyacağız” dedi.

VATANDAŞ EKMEĞİN 6 TL OLMASINDAN 
MEMNUN

Kayıhan Mahallesi sakinleri, Pamukkale 
Belediyesi tarafından mahallelerine açılan 
halk ekmek büfesinden memnun olduklarını 
dile getirerek, ekmeğin 10 lira yerine 6 
TL'den satışa sunulmasının birçok aile için 
önemli olduklarını ifade ettiler. Hatice Balhan 
ile İsmail Sallamacı, mahalle sakinleri adına, 
Kayıhan Mahallesi'nde halk ekmek hizmetini 
başlatan Pamukkale Belediye Başkanı Ali 

Rıza Ertemur'a teşekkür ettiler.  // Haber 
Merkezi

Türkiye, Enerji 
Verimliliği Stratejisi ve 
Eylem Planı'na göre 
2030 yılına kadar Gayrı 
Safi Yurtiçi Hasıla 
başına tüketilen enerji 
miktarını 2000 yılına 
göre %42 azaltılmayı 
hedefliyor. Bu 
kapsamda 2024-2030 
döneminde toplamda 
37.1 MTEP (milyon ton 
petrol eşdeğeri) birincil 
enerji tasarrufu 
sağlanmasını 
öngörülüyor.

8-14 Ocak tarihleri arasında kutlanan Enerji 
Verimliliği Haftası kapsamında 
değerlendirmelerde bulunan Enerji 
Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (ENSİA) 
Yönetim Kurulu Başkanı Alper Kalaycı; 
birincil enerji kaynaklarında %70 seviyesinde 
ithalâta bağımlı olan Türkiye'nin, her yıl enerji 
ithalatına yaklaşık 80 milyar dolar 

harcadığını anımsattı. 

// “AYNI ÜRETİM İÇİN DAHA FAZLA 
ENERJİ” 

İmalat sanayisindeki enerji verimliliği 
uygulamalarında çok iyi örnekler olmasına 
rağmen, Türkiye'nin gelişmiş ülkeler 
ortalamasının hâlâ gerisinde olduğunu 
vurgulayan Kalaycı, aynı üretimin daha az 
enerji tüketerek yapılabileceğine dikkat çekti. 
Türkiye'de sanayicilerin Avrupalı rakipleri ile 
kıyaslandığında, aynı üretimi yapabilmek için 
daha fazla enerji tükettiğine değinen Kalaycı, 
sanayi tesislerinde kullanılan elektrik 
motorlarının %70'inin düşük verimlilikte 
motorlardan oluştuğunu belirtti. 

Kalaycı, “Isı kayıpları, atık ısı geri kazanımı, 
verimli aydınlatma, ısı yalıtımı, enerji izleme 
sistemleri gibi enerji verimliliği projeleri ile 
aynı ölçekte üretimi daha az enerji tüketerek 
yapmamız mümkün.” dedi. Türkiye'nin enerji 
yoğunluğunda dünyanın önde gelen ülkeleri 
arasında yer aldığına işaret eden ENSİA 
Başkanı Alper Kalaycı, şu değerlendirmeyi 
yaptı: 

“2021 ve 2022 yıllarında enerji yoğunluğunu 
dünyada iki yıl üst üste en çok iyileştiren iki 
ülkeden biri olduk. Ancak hâlâ 0,141 
(TEP/Bin $) değeri ile OECD ortalaması olan 
0,102 (TEP/Bin $) değerinin çok üzerinde 
enerji yoğunluğuna sahibiz. Üretim girdisinde 
enerji maliyetlerinin en yüksek payı aldığı 
anımsandığında, katma değeri düşük üretimi 
yüksek enerji tüketerek yaptığımız 

görünüyor. Türkiye'nin rekabetçi yapıdan 
uzaklaşmaması için enerjisini çok daha 
verimli kullanması, verimli kullanılan enerjinin 
sıfır maliyetle üretilen enerji anlamına 
geldiğini unutmaması gerekiyor.” 

// “ENERJİ VERİMLİLİĞİ BİR KÜLTÜR 
OLMALI” 

İş dünyasının VAP olarak adlandırılan 
Verimlilik Artırıcı Projelere yeterli önemi 
vermediğini belirten Alper Kalaycı, bu 
projelerin sadece parasal getiri boyutu ile 
değil, kültür değişimi olarak görülmesi 
gerektiğinisözlerine ekledi. 

ENSİA Yönetim Kurulu Başkanı Alper 
Kalaycı, 1 Ocak 2025 tarihi itibarıyla 
uygulamaya giren “Neredeyse Sıfır Enerjili 
Bina” (NSEB) uygulaması hakkında da 
değerlendirmelerde bulundu. 

Uygulama kapsamında ülke sınırları 

içerisinde inşa edilecek yeni binaların enerji 
verimliliğini artırmak ve çevresel etkilerini 
azaltmak amacıyla yenilenebilir enerji 
kullanım zorunluluğunun yüzde 5'ten yüzde 
10'a yükseltildiğini söyleyen Alper Kalaycı, 
2025 yılından itibaren her yıl yaklaşık 30 bin 
binanın NSEB şartlarında inşa edileceği 
bilgisini verdi. 

Bu binalarla yıllık 1850 gigawatt enerji 
tasarrufu ve 450 bin ton eşdeğer 
karbondioksit sera gazı azaltımı 
sağlanacağını, 2035 yılında 102 bin 
gigawatt/saat tasarruf edilmesinin 
hedeflendiğini kaydeden Kalaycı, yeni 
binalarda yenilenebilir enerji kullanımının 
gelecek yıllarda yüzde 20 seviyesine 
çıkarılması gerektiğinin altını çizdi. // Haber 
Merkezi

VERİMLİ KULLANILAN ENERJİ SIFIR MALİYETLE ÜRETİLEN ENERJİDİR

PAMUKKALE BELEDİYESİ'NDEN KAYIHAN'A HALK EKMEK 
T.C. Pamukkale Belediye Başkanı Ali Rıza Ertemur, seçim kampanyasında Pamukkale halkına 

verdiği sözlerden biri olan halk ekmek büfelerinin dokuzuncusunu Kayıhan Mahallesi'nde açtı
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